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14’te 16’da

ekonomi spor

Avrupalıların 
ömrünü 

ne kısaltıyor? 

Fotoğraf yarışması
ödülleri sahiplerini

buldu 8’de

Enflasyon 
baskısı 
sürüyor 15’te

Fenerbahçeliler
Derneği duruşması

görüldü

TAPU kadastro sürecinin
2025 yılı sonunda
tamamlanması bekleniyor.
Geçtiğimiz yıl birçok kişi
mülklerini beyan etse de, hâlâ
birçok taşınmaz “sahibi
bilinmeyen” olarak kayıtlı.
Eğer mülk sahipleri gerekli
düzeltmeleri yapmazsa, bu
taşınmazlar devletin
mülkiyetine geçebilir.

»4

Tapu
kadastroda
son şans!

kültürdünya

Karacaoğlan
davası
ertelendi
Cami avlusuna parke taşı döşedikleri
gerekçesiyle Mütevelli Heyeti Başkanı
Mehmet Ahmet ve yardıma gelen dört
kişinin yargılandığı dava 16 Aralık
2025’e ertelendi. 
» 12

İskeçe Müftüsü Mustafa Trampa, 17
Şubat Pazartesi günü Gümülcine Türk
Gençler Birliğinde yapılan toplantıda
oy birliğiyle Batı Trakya Türk Azınlığı
Danışma Kurulu Başkanı seçildi. 
»3

Edirne Valisi Yunus Sezer ve
beraberindeki heyet, 14 Şubat Cuma
günü Batı Trakya’ya bir ziyaret
gerçekleştirdi. Cuma namazını
Dinkler Camiinde kılan Sezer
soydaşlarla bir araya geldi.
»2

Edirne Valisi
Batı Trakya’yı
ziyaret etti

Danışma
Kurulu Başkanı
Müftü Trampa

Bölge ekonomisi
nereye gidiyor? 

BARIŞ Mustafa, son aylarda
Gümülcine’de ve Rodop ilinde bazı
iş yeri ve mağazaların kapanmasının
bölge ekonomisi için endişe verici
olduğunu söyledi. Ekonomide
görülen toparlanmaya rağmen
bunun esnafa yansımasının çok
yavaş olduğunu belirten  Barış
Mustafa, “Ne yazık ki büyük krizin
etkilerinden kurtulduğumuzu
söylemek çok zor. Her ne kadar
rakamlarda iyileşme ve toparlanma
olsa da bu gerçek hayata
yansımıyor.” dedi. 
Vergi beyanlarının belirlenen tarihte
yapılması konusunda esnafı uyaran
Barış Mustafa, “Ne kadar erken
yapılırsa  o kadar yüksek oranda
indirim alınacak.  Eğer öngörülen
tarihlerde beyanname yapılmazsa,
daha sonra vergi beyannamesi
yapma imkanı  olmayacak.
Doğrudan ceza gelecek.” dedi.
» 9

KÜÇÜKBAŞ hayvanlarda görülen veba ve çiçek hastalığının
bölge halkı için ciddi sonuçlar doğurduğunu belirten İnhanlı

Belediye Başkan Yardımcısı Cem Salihoğlu, durumu
bölgesel bir felaket olarak nitelendirdi. Son bir yıl içinde
sadece İnhanlı Belediyesinde 22 bin küçük baş

hayvanın çiçek ve veba hastalığı nedeniyle itlaf
edildiğini kaydetti. Salihoğlu, “90’ın üzerinde sürü
yok oldu. Bu sürü sahiplerinin yüzde 75 – 80’i sadece

hayvancılıkla geçimini sağlayan insanlar. Bunların
da yüzde 60’ı soydaşlarımızdan oluşuyor. Bu
insanlar için  son derece zor ve acı bir durum.”

diye konuştu.
»8

Rodop Esnaf ve Sanatkarlar Odası Yönetim Kurulu Üyesi, ekonomi
uzmanı  Barış Mustafa, bölge esnafının sorunlarını ve mevcut
ekonomik şartları GÜNDEM’e değerlendirdi. 

Hayvancılık can
çekişiyor!
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Edirne Valisi Yunus Sezer 
Batı Trakya’yı ziyaret etti

EDİRNE Valisi Yunus Sezer ve
beraberindeki heyet, 14 Şubat Cuma
günü Batı Trakya’ya ziyaret
gerçekleştirdi.

Vali Sezer’e, Edirne Milletvekili Fatma
Aksal, İpsala Kaymakamı Ömer Sevgili,
İpsala Belediye Başkanı Mehmet Kerman
ve İpsala Müftüsü Ahmet Bayraktar eşlik
etti. Heyete, Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal da katıldı.

Heyet, ziyaretine
İskeçe’nin Dinkler
köyünden başladı. Cuma
namazını Dinkler
Camiinde kılan Sezer ve
beraberindekiler,
soydaşlarla bir araya
geldi. Misafir heyeti,
Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal
ve eşi İlayda Ünal, İskeçe
Müftüsü Mustafa Trampa
ve İskeçe Milletvekili
Hüseyin Zeybek karşıladı.

Cuma namazının
ardından kısa bir
selamlama konuşması
yapan Vali Sezer, sıcak
karşılamaları için
soydaşlara teşekkür
ederek, Türkiye’nin her
zaman Batı Trakya
Türklerinin yanında
olduğunu vurguladı.
Ayrıca Türkiye ile
Yunanistan arasındaki
ilişkilerin olumlu bir seyir
izlediğini belirtti.

İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa da
ziyaret nedeniyle teşekkür ederek, yeni
yapılan Dinkler Camii hakkında bilgi
verdi. Namaz öncesinde, Batı Trakya
Türk Azınlığı Danışma Kurulu Başkanı
ve Gümülcine Müftüsü İbrahim Şerif

vaaz verdi, namazı ise İpsala Müftüsü
Ahmet Bayraktar kıldırdı.

Heyette yer alan kadınlar,
Başkonsolos Ünal’ın eşi İlayda Ünal
eşliğinde Dinkler Hanımeli Derneğini
ziyaret ederek çalışmalar hakkında bilgi
aldı.

Heyet, daha sonra İskeçe Türk
Birliğini (İTB) ziyaret etti. Burada İTB
Başkanı Ozan Ahmetoğlu, derneğin 42

yıllık hak arama
mücadelesi ve faaliyetleri
hakkında bilgi verdi. Vali
Sezer ise misafirperverlik
için teşekkür ederek,
soydaşlarla bir araya
gelmekten duyduğu
memnuniyeti dile getirdi.

İskeçe ziyaretinin
ardından heyet, Batı
Trakya’daki temaslarını
Gümülcine Türk Gençler
Birliği (GTGB) ziyareti ile
tamamladı. GTGB
Başkanı Sedat Hasan ve
yönetim kurulu üyeleri
tarafından karşılanan
heyet, derneğin
çalışmaları hakkında
bilgi aldı.

Türkiye’nin
Gümülcine
Başkonsolosluğu,
ziyaretle ilgili yaptığı
sosyal medya
paylaşımında, “Edirne
Valimiz Sn. Yunus Sezer,
Edirne Milletvekilimiz Sn.
Fatma Aksal, İpsala
Kaymakamımız Sn. Ömer

Sevgili, İpsala Belediye Başkanımız Sn.
Mehmet Kerman ve İpsala Müftümüz Sn.
Ahmet Bayraktar görev bölgemizi ziyaret
ederek soydaşlarımızla bir araya
geldiler.” ifadelerine yer verdi.

Cuma namazını
Dinkler

Camiinde kılan
Sezer ve

beraberindekiler
soydaşlarla bir

araya geldi.
Misafir heyeti,

Türkiye’nin
Gümülcine

Başkonsolosu
Aykut Ünal ve
eşi İlayda Ünal,
İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa

ve İskeçe
Milletvekili

Hüseyin Zeybek
karşıladı.

“AİHM kararları Yunanistan için büyük bir uyarı”
Yunanistan Barolar Birliği Başkanı Dimitris Vervesos: Yunanistan
Barolar Birliği Başkanı Dimitris Vervesos, Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesinin (AİHM) son kararlarının Yunanistan açısından ciddi
bir uyarı niteliği taşıdığını belirtti. Vervesos, bu kararların yalnızca
Yunan yargı sistemindeki sorunları gözler önüne sermekle
kalmadığını, aynı zamanda Yunan devletinin ve yargısının Avrupa
hukuk kültürüyle uyumsuz olduğunu ortaya koyduğunu vurguladı.

Yunan Parlamentosunun ilgili komisyonunu bilgilendiren Vervesos,
2023 yılına ait verilere göre AİHM’in Yunanistan ile ilgili verdiği
1.082 karardan 969’unda temel hak ihlali tespit edildiğine dikkat
çekti. En yaygın ihlalin mahkeme kararlarının geç verilmesi ve
bunun da adil yargılanma hakkını ihlal etmek olduğunu belirten
Vervesos, AİHM’in pilot kararlarının ülkenin yargı sisteminde ciddi
yapısal sorunlar olduğunu ortaya koyduğunu ifade etti.

Konuyla ilgili açıklama yapan Avrupa Batı Trakya Türk Federasyonu
(ABTTF) Başkanı Halit Habipoğlu, “Ülkemiz Barolar Birliği Başkanı
Vervesos’un açıklamaları, ülkemizde son dönemde iyice
siyasallaşan yargı sisteminin iflas noktasına gelmesini, hukukun
üstünlüğü ve temel hakların sistematik ihlalini bir kez daha teyit
eder niteliktedir. AİHM kararlarının uygulanması, ülkemizin de
üyesi olduğu Avrupa Konseyi üyesi devletlerde hukukun
üstünlüğüne saygı gösterildiğinin en temel göstergesidir. Ancak
toplumumuzun derneklerinin yer aldığı Bekir Usta ve Diğerleri
Dava Grubu ile ilgili aleyhindeki AİHM kararlarını 17 yıldır
uygulamayan ve uygulama niyetinde de olmayan ülkemiz, hukukun
üstünlüğü ve uluslararası hukuku hiçe saymaktadır. Avrupa
Konseyi Bakanlar Komitesi, Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesi’nden
doğan yükümlülüklerini ısrarla ve bilinçli olarak yerine getirmeyen
ülkemize karşı ihlal prosedürünü daha fazla vakit kaybetmeden
derhal başlatmalıdır. Zira kaybedilen her bir gün, ülkemizde
demokrasi ve hukukun üstünlüğünün daha fazla zarar görmesi
demektir.”dedi.

İTB Kadınlar Kolundan
Başkonsolos Ünal’a ziyaret

İSKEÇE Türk Birliği Kadınlar Kolu
yöneticileri, 18 Şubat Salı günü
Türkiye Cumhuriyeti Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal’a nezaket
ziyareti gerçekleştirdi.

Kadınlar Kolu yöneticileri,
Başkonsolos Ünal’a çalışmalarını ve
gelecekte hayata geçirmeyi
düşündükleri projeleri anlattı.

Kadınlar Kolu Başkanı Sevgi
Sezai, Ünal’a ziyaret anısına
Kadınlar Kolunun hazırladığı
hediyeleri sundu.

Ziyaretten dolayı İTB Kadınlar
Koluna teşekkür eden Başkonsolos
Ünal, kendilerine çalışmalarında
başarılar diledi.

Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosluğu sosyal medya
hesabından yapılan paylaşımda şu
ifadelere yer verildi: “İskeçe Türk
Birliği Kadınlar Kolu Yönetimi
üyeleri bugün misafirimizdi.
Çabaları ve katkılarından dolayı
kendilerini tebrik ediyoruz.”
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İSKEÇE Müftüsü Mustafa Trampa, 17
Şubat Pazartesi günü Gümülcine Türk
Gençler Birliğinde yapılan toplantıda oy
birliğiyle Batı Trakya Türk Azınlığı
Danışma Kurulu Başkanı seçildi.

Konuyla ilgili olarak Danışma
Kurulundan yapılan açıklamada şöyle
denildi: “17 Şubat Pazartesi günü
gerçekleştirilen Danışma Kurulu
toplantısında başkanlık seçimi yapıldı.
Toplantıya katılan üyelerin oy birliğiyle
aldığı karar sonucu, İskeçe Seçilmiş
Müftüsü Mustafa Trampa, kurul başkanı
olarak seçilmiştir.”

AVRUPA Konseyi İnsan
Hakları Komiseri Michael
O’Flaherty, 3-7 Şubat tarihleri
arasında Atina’ya yaptığı
ziyarette, hukukun üstünlüğü,
göç politikaları ve basın
özgürlüğü konularındaki
eksikliklere dikkat çekti.

Yetkililerle yaptığı
görüşmelerde, Yunanistan’ın
coğrafi konumu nedeniyle
sığınmacı ve göçmen akını
karşısında zorlandığını kabul
eden O’Flaherty, Avrupa
dayanışmasının yetersiz
kaldığını belirtti. Ancak
sığınmacıların ve göçmenlerin
insan haklarına saygı
gösterilmesi gerektiğini
vurguladı.

Komiser, Yunanistan’a ulaşan
göçmenler için yeni
güzergâhların ortaya çıktığını,
özellikle Rodos ve Girit’e yönelik
geçişlerin arttığını ifade etti.
Yunan makamlarının Suriyeli
sığınmacılara yönelik dikkatli
yaklaşımını memnuniyetle
karşıladığını belirtti.

Ziyaretinin en önemli
başlıklarından biri ise Haziran
2023’te Pilos açıklarında
meydana gelen ve yaklaşık 750
göçmenin hayatını kaybettiği
trajik tekne faciası oldu.
Komiser, Sahil Güvenlik
yetkililerinin kazaya
müdahalesindeki ihmal ve
hataları ele alan raporu
tamamlayan Yunanistan
Ombudsmanı, facianın hayatta
kalanları, avukatlar ve insan
hakları örgütleriyle görüştü.

Komiser O’Flaherty ile
görüşme gerçekleştiren birçok
ilgili, kara ve deniz sınırlarında
devam eden hızlı geri gönderme
uygulamaları hakkında
kendisini bilgilendirerek, bu
işlemlerin çoğunlukla şiddetle
yapıldığını vurguladı.

Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesinin, Yunan

makamlarının üçüncü ülke
vatandaşlarını sistematik şekilde
“geri itme” uyguladığına dair
güçlü kanıtlar ortaya koyan son
raporları ışığında, O’Flaherty,
Yunanistan’ı sıfır tolerans
yaklaşımını benimsemeye
çağırdı ve sorumluların hesap
vermesi gerektiğini vurguladı.

Avrupa Konseyinin sınır
güvenliği operasyonlarının
bağımsız mekanizmalar
tarafından denetlenmesi
gerektiği yönündeki çağrısını
yineleyen O’Flaherty, Yunanlı
yetkililerden AB Göç ve İltica
Paktı çerçevesinde kurulan yeni
mekanizmaların etkili olmasını
sağlamalarını istedi. Ayrıca,
Avrupa Konseyi İşkenceyi
Önleme Komitesi ve Avrupa
Birliği Temel Haklar Ajansının
yönergelerine uyulması
gerektiğini vurguladı.

Komiser, Rodos ve Girit’e
gelen göçmen sayısındaki hızlı
artışı ve diğer adalarda mevcut
tesislerdeki aşırı kalabalığı
dikkate alarak, uluslararası
standartlara uygun daha fazla
kabul merkezi kurulmasını ve
özellikle refakatsiz çocukların
adalardan ana karaya hızlıca
taşınmasını istedi.

Hukukun üstünlüğüne dayalı
güçlü devletlerin sivil toplumun
ve medyanın rolüne,
çalışmalarına değer vermesinin

AK İnsan Hakları Komiserinden
Yunanistan’a eleştiri

hul ya_emin@hot ma il.com

Hülya EM‹N

Azınlığın ekonomik çıkmazı
G ümülcine çarşısına her

çıktığımda içim cız ediyor.
Kapanan dükkanlar,

boşalan mağazaların camlarından
uzun süredir inmeyen kiralık
ilanları, bölgedeki ekonomik
durgunluğun derinleştiğini
gösteriyor.  

Bir zamanlar küçük esnafa zarar
vereceği endişesine neden olan
Kosmopolis’teki büyük mağaza
zincirlerinin bölgeden ayrılması,
özellikle gençlerin ilgisini çeken
alışveriş merkezlerinin de
canlılığını kaybetmesine yol açtı.

1 Ocak itibarıyla Schengen’e
dahil olan Bulgaristan ile sınırların
artık tamamen ortadan kalkması
ise bölgedeki bazı meslek
gruplarının şikayetlerini de
beraberinde getirdi. Ekonomik
durgunluk; serbest dolaşım ve
serbest ekonomiyi esas alan
Avrupa Birliği normlarının bölge
halkı tarafından sorgulanmasına
yol açıyor.

Bir zamanlar bereketli
topraklarında ekonomik refah
içinde olan ve bölge ekonomisinin
temel direklerinden biri sayılan
çiftçiler, artan üretim maliyetleri,
azalan destekler ve olumsuz iklim
koşulları nedeniyle giderek
fakirleşiyor.

Ekonomik zorluklar her yerde
hissediliyor ancak azınlık toplumu
için durum çok daha ağır. Uzun
yıllar ekonomik sistemin dışında
bırakılan, birçok fırsat ve imkandan
mahrum kalan azınlık insanı,
ağırlıklı olarak küçük esnaflık,
çiftçilik ve hayvancılıkla geçimini
sağlamaya çalışıyor. Ekonomi
yarışına dezavantajlı başlayan
azınlık esnafı, işçisi ve çiftçisi, her
yeni güne daha büyük yüklerle
uyanıyor.

Bu hafta GÜNDEM’de
yayımlanan iki röportaj, bölgedeki
ekonomik zorlukları tüm
çıplaklığıyla ortaya koyuyor.

Rodop Esnaf ve Sanatkarlar
Odası Yönetim Kurulu Üyesi ve
ekonomi uzmanı Barış Mustafa,
ekonomik krizin tam anlamıyla
atlatılamadığını belirtiyor.
Rakamlar düzeliyor gibi görünse
de, bu iyileşme ne çarşıya, ne
pazara, ne de insanların cebine
yansıyor. Küçük esnaf internet
satışlarıyla rekabet etmekte
zorlanıyor, dükkan kiraları ve
faturalar esnafın belini bükmeye

devam ediyor. Pandemi dönemiyle
birlikte artan internet alışverişi,
daha hesaplı olması nedeniyle
klasik esnaf anlayışını yok ediyor. 

Hayvancılıkla geçimini
sağlayanların durumu da oldukça
vahim. İnhanlı Belediye Başkan
Yardımcısı Cem Salihoğlu’nun
verdiği rakamlar endişe verici.
Sadece İskeçe’nin ova bölgesinde
bir yıl içinde 22 bin küçükbaş
hayvanın, veba ve çiçek hastalıkları
nedeniyle itlaf edildiğini söylüyor.
Sürü sahiplerinin çoğu yalnızca
hayvancılıkla geçinen kişiler olup,
ellerindeki her şeyi kaybetmiş
durumdalar. Aldıkları tazminatlar
ise yaşadıkları kayıpları telafi
etmekten oldukça uzak.
Hayvancılığa geri dönmek
isteyenler içinse şartlar çok zor. 

Bütün bu ekonomik baskılar,
özellikle gençleri ve aileleri göçe
zorluyor. Yurt dışına gidenlerin
sayısı her geçen gün artıyor.
Avrupa’nın çeşitli ülkelerine,
özellikle Almanya ve Hollanda’ya
göç eden azınlık insanı, geride
bıraktıkları topraklardan umudunu
kesiyor. Bir zamanlar doğup
büyüdükleri, geçimlerini
sağladıkları bu topraklar artık onlar
için bir yaşam alanı olmaktan
çıkıyor. Ekonomik göç, sadece
bireyleri değil, toplumun tüm
dinamiklerini etkiliyor. Köyler
boşalıyor, iş gücü azalıyor ve
ekonomik çarkın dönmesi giderek
daha da zorlaşıyor. 

Peki ne olacak? Azınlık insanı bu
ekonomik çıkmazdan nasıl
kurtulacak? Belki de yeni iş alanları
yaratmanın yollarını aramak
gerekiyor. Gençlere alternatif gelir
kaynakları sunmak, girişimciliği
teşvik etmek, tarım ve
hayvancılıkta modernleşmeye
gitmek şart. Ama her şeyden önce,
devletin bu bölgeye daha fazla
destek vermesi, ekonomik
adaletsizliği gidermesi gerekiyor.

Kapanan kepenkler, kaybolan
umutlar ancak devlet destekleri,
ticaret, tarım ve hayvancılıkta
yapılacak stratejik değişikliklerle
yeniden canlanabilir.

Özellikle bölgemizde her geçen
gün daha bir içinden çıkılamaz hale
gelen ekonomik durgunluğu sona
erdirecek önlemler ya ivedilikle
devreye sokulacak, ya da hep
birlikte kuyunun dibini göreceğiz. 

HAFTANIN YORUMU

@HulyaEmin1

ve bunları desteklemesinin
önemli olduğunu hatırlatan
O’Flaherty, savcıların da,
Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesi hassasiyetlerine
uygun olarak etkili
soruşturmalar yürütmesi
gerektiğini vurguladı.

Komiser O’Flaherty’nin
Yunanistan ile ilgili ayrıntılı
raporunun önümüzdeki
dönemde yayınlanması
bekleniyor.

O’Flaherty Yunanistan
ziyareti kapsamında Göç ve İltica
Bakanı Nikolaos Panayotopulos,
Denizcilik ve Adalar Politikası
Bakanı Hristos Stilyanidis,
Sosyal Uyum ve Aile Politikası
Bakanı Sofia Zaharaki, Dışişleri
Bakan Yardımcısı Aleksandra
Papadopulu ve Yüksek
Parlamenterler Konseyi Yunan
delegasyonu ile bir araya geldi.
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Tapu kadastroda
son şans!

TAPU kadastro sürecinin 2025 yılı sonunda
tamamlanması bekleniyor. Geçtiğimiz yıl birçok
kişi mülklerini beyan etse de, hâlâ birçok
taşınmaz “sahibi bilinmeyen” olarak kayıtlı.
Eğer mülk sahipleri gerekli düzeltmeleri
yapmazsa, bu taşınmazlar devletin mülkiyetine
geçebilir.

MÜLKÜNÜZÜ KAYBETMEMEK 
İÇİN NE YAPMALISINIZ?
Vatandaşlar, “sahibi bilinmeyen” olarak
kaydedilen mülklerini hâlâ geri alabilir. Bunun
için mahkemeye gitmeye bile gerek kalmadan
bazı belgelerle kadastro kayıtlarını
düzeltebilirler.

Eğer elinizde şu belgelerden biri varsa,
doğrudan düzeltme başvurusu yapabilirsiniz:

• Eski tapu siciline kayıtlı bir tapu senedi.
• Miras kabul belgesi.
• Mülkiyet hakkınızı gösteren mahkeme

kararı.
Bu belgeleri olanlar, Kadastro Dairesi’ne

başvurarak mülklerinin kaydını düzeltebilir.

HANGİ MÜLKLER “SAHİBİ 
BİLİNMEYEN” SAYILIYOR?
Tapu kadastro sisteminde, belirli bir şahsa ait
olduğu belirtilmeyen mülkler “sahibi
bilinmeyen” olarak kaydediliyor. Eğer mülkünüz
bu statüde kalır ve belirlenen süre içinde
düzeltilmezse, devletin mülkiyetine geçiyor.

Tapu kaydınızın doğru olup olmadığını
öğrenmek için:

• Kadastro kayıtlarını internet üzerinden
kontrol edebilirsiniz.

• Bölgenizdeki Kadastro Dairesi’nden bilgi
alabilirsiniz.

Eğer mülkünüz yanlışlıkla “sahibi
bilinmeyen” olarak kaydedildiyse, elektronik
ortamda “Açık Hata Düzeltme Talebi” başvurusu
yapabilirsiniz. Kadastro yetkilileri bu başvuruyu
değerlendirerek düzeltme yapabilir.

MAHKEME SÜRECİ GEREKTİREN
DURUMLAR
Bazı durumlarda, tapu kaydını düzeltmek için
mahkemeye başvurmak gerekebilir. Eğer
mülkünüzü kanıtlayan bir tapu senediniz yoksa,
2026 yılına kadar dava açarak hakkınızı yasal
olarak tescil ettirebilirsiniz.

TAPU İŞLERİNDE DİJİTAL DÖNEM BAŞLADI
Bu arada, tapu kadastro hizmetleri artık
tamamen dijital ortamda sunuluyor. Vatandaşlar
ve hukukçular, işlemlerini internet üzerinden
gerçekleştirebilir. Dijitalleşen hizmetler şunları
içeriyor:

• Tapu işlemleri ve tapu kayıt düzeltmeleri
yalnızca internet üzerinden yapılacak.

• Mahkemeyle ilgili tapu işlemleri dijital
olarak başlatılacak.

• Tapu kayıtlarına online erişim sağlanacak.
• 7/24 tapu belgeleri ve sertifikaları internet

üzerinden alınabilecek.
• Tüm ödemeler e-banking veya POS ile

yapılacak.

Dedeağaç’ta
çevreyle ilgili
endişeler artıyor

ÇEVRE örgütü Greenpeace’in
yaptığı son araştırmaya göre,
Dedeağaç’taki halkın yüzde
32’si, bölgede yeni sıvılaştırılmış
doğal gaz (LNG) altyapısına
olumsuz görüş bildiriyor.

Araştırma, Yunanistan’ın
dört bölgesinde (Selanik,
Dedeağaç, Korinthia ve
Magnisia) gerçekleştirildi ve
bölgedeki çevre kalitesine dair
vatandaşların şikayetlerini
ortaya koydu. Aynı zamanda,
LNG altyapılarına karşı duyulan
tepkiler de araştırmaya dahil
edildi.

Araştırmaya göre, bölgedeki
çevre kalitesiyle ilgili
memnuniyet oranı oldukça
düşük. Özellikle Magnisia’da,
katılımcıların yüzde 86’sı çevre
kalitesinden memnun
olmadığını belirtirken,
Dedeağaç’ta bu oran yüzde 32

olarak kaydedildi. Selanik ve
Dedeağaç’ta halkın yalnızca
yüzde 13’ü çevre kalitesinden
memnuniyet duyuyor. Bu oran
Korinthia’da ise yüzde 9’a kadar
düşüyor.

Araştırmaya katılanların
çoğunluğu, LNG altyapılarının
çevresel etkilerinden ve
güvenlik risklerinden endişe
ediyor. Yeni LNG altyapıları
hakkında bilgi sahibi olanların
oranı Dedeağaç’ta yüzde 89’a
kadar yükselirken, bu oran
Selanik ve Korinthia’da daha
düşük seviyelerde kalıyor.

Araştırmada, dört bölgede de
LNG altyapılarının en büyük
dezavantajları arasında kaza
sonucu yaşanabilecek çevresel
felaket riski ve çevre kirliliği yer
alıyor. Ayrıca, vatandaşlar LNG
altyapılarının sağlıklarına olan
olumsuz etkilerinden de kaygı
duyuyor.

Greenpeace araştırması:

REAL Polls şirketinin
Protagon.gr adına yaptığı
ankete göre, vatandaşlarda
hayal kırıklığı, öfke ve
korkunun hakim olduğu ortaya
çıkarken, hayat pahalılığı en
önemli sorun olmaya devam
etti. Tempi’deki tren kazası ile
ilgili gelişmeler ise en önemli
ikinci sorun olarak öne çıktı.

Ankete katılanların yüzde
95,2 gibi ezici bir çoğunluğu,
hükümetin ölümcül demiryolu
kazasına ışık tutmak için daha
fazla girişimde bulunması
gerektiğine inanıyor.

Vatandaşların adalet
sisteminin işleyişine dair
görüşleri de olumsuz.
Katılımcıların yüzde 83,2’si
Yunanistan’da adaletin iyi
işlemediğine inanırken, her iki
kişiden biri (yüzde 55,6) ise

adalet sisteminin iyi
işlemediğinden emin olduğunu
söylüyor.

PARTİLERİN OY DAĞILIMI
İktidar Partisi Yeni Demokrasi
yüzde 21.2 oy ile birinci sırada
yer alırken, PASOK yüzde 11.2
ile ikinci sırada bulunuyor.
PASOK Partisini, Özgürlük Seyri
(yüzde 7,5) takip ederken,
Mantığın Sesi yüzde 7,2 ile
dördüncü sırada yer alıyor.

Beşinci sırada Yunanistan
Komünist Partisi (yüzde 6,2),
altıncı sırada Yunan Çözümü
(yüzde 5,2) ve yedinci sırada
yüzde 4,3 ile SİRİZA bulunuyor.
SİRİZA’yı Demokrasi Hareketi
(yüzde 3.6) takip ederken, Yeni
Sol (yüzde 2.4) ve MERA25’in
(yüzde 2.1) meclisin dışında
kaldığı görülüyor.

Pahalılık ve Tempi kazası
en önemli sorunlar 
olarak görülüyor
4 - 6 Şubat tarihlerinde yapılan ankete
ülke genelinden 1.617 kişi katıldı.

Ticaret Sicili borçlarını
ödemeyenlere 
Vergi Dairesi takibi

İSKEÇE Ticaret ve Sanayi Odası, Genel Ticaret
Sicili’ne (Γ.Ε.ΜΗ.) kayıtlı işletmeleri gecikmiş
aidat borçlarını ödemeye çağırdı.

Yetkililerin açıklamasına göre, 2021 ve 2022
yıllarına ait ödenmemiş Ticaret Sicili aidatları,
Yunanistan Vergi Daireleri (Δ.Ο.Υ.) ve Vergi
Borçları Tahsilat Merkezleri (ΚΕ.Β.ΕΙΣ.)
tarafından tahsil edilecek. İşletmelerin,
borçlarını yetkililer tarafından resmen talep

edilmeden önce ödemeleri önerildi.
Ayrıca, faaliyetlerini durdurmuş işletmelerin

Ticaret Sicil kaydından silinebilmesi için iş
durdurma belgelerini İskeçe Ticaret ve Sanayi
Odasına sunmaları gerektiği hatırlatıldı.

Ticaret Sicili yıllık aidatları yalnızca çevrim içi
olarak ödenebiliyor. İşletmeler, ödeme
işlemlerini şu adresten yapabilir:

https://services.businessportal.gr
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A dliyenin kapısında polislerin
kelepçeli birini getirdiğini
görseniz aklınıza nasıl bir suç

işlemiştir diye düşünürsünüz? Bir avukat
arkadaşıma sorduğumda bana şunları
sıraladı: Cinayet, adam öldürmeye
teşebbüs, tecavüz, ciddi bir hırsızlık
vakası veya ciddi bir uyuşturucu ticareti. 

Peki “İzinsiz parke taşı veya fayans
döşeme desem” diye sordum. Birkaç
saniye yüzüme garip garip bakarak “Nasıl
yani?” deyiverdi. “İzinsiz bir şekilde
parke taşı veya fayans döşeyenlere nasıl
bir muamele yapılıyor? Elleri
kelepçeleniyor mu?” diye sordum. 

Batı Trakya Türkünün eline uzun yıllar
sonra kelepçe vuruldu! Rodop iline bağlı
Karacaoğlan köyünde cami mütevellisi ve
yardıma gelen soydaşlar cami avlusuna
parke taşı döşedikleri gerekçesiyle
polisler tarafından gözaltına alındı.
Üstelik soydaşlar elleri kelepçeli şekilde
adliye binasına getirildi. 

Batı Trakya’da köylerimizdeki
camilerin yöneticisi, köy halkının kendi
arasında belirlediği Mütevelli
Heyetleridir. Caminin ihtiyaçlarını
karşılamanın yanı sıra mütevelli heyeti
başkanı ve heyet üyeleri adeta köyün
muhtarı gibidir. Bu nedenle yaptıkları iş
oldukça önemlidir. 

Karacaoğlan köyünde mütevelli heyeti
cami avlusuna parke taşı döşeme kararı
almış. Bunu izinsiz yaptıkları gerekçesiyle
aniden polis tarafından göz altına alınıp
karakola götürülüyorlar. 

Edinilen bilgilere göre, söz konusu
kişiler önce Sirkeli Polis Karakoluna
götürülüyor, ardından ise Gümülcine’ye
sevk edilmişler. Bir gece gözaltında
tutulan beş kişi, 14 Şubat Cuma günü
mahkemeye çıkartılıyor. Ancak burada
önemli bir ayrıntı var. Soydaşlar
mahkeme binasına polis tarafından elleri
kelepçeli bir şekilde getiriliyor. 

Peki neden elleri kelepçeli?
Soydaşların ellerinin kelepçelenmesi Batı
Trakya Müslüman Türk Toplumuna nasıl
bir mesaj veriyor? Bu kişiler ne yaptı da,
hangi adi suçu işledi de ellerine kelepçe
vuruldu? 

Söyleyelim. Cami avlusuna parke taşı
döşediler. Suçları bu. Suçları; cami
avlusuna izinsiz parke taşı döşemeleri.
Ellerine kelepçe vurulmasını gerektiren
“suç” bu! 

Biraz sorup soruşturduk. Soydaşlar
hakkında polise şikayet gidiyor. Polis de
suçüstü yöntemiyle bu kişileri gözaltına
alıyor. Suçüstü yöntemi, suçlanan kişilere
kelepçe takılmasını gerektiriyormuş. Yani
kanun ve uygulama bu şekildeymiş. 

Parke taşı veya fayans döşemek için
izin gerektiğini bilenlerin sayısı eminim ki
bilmeyenlerden çok daha azdır. Polis
tarafından önce karakola, daha sonra da
savcılığa götürülen soydaşların ellerine
neden kelepçe vurulduğunu anlamak için
küçük bir araştırma yaptık.
Soydaşlarımızın “Suçüstü yöntemiyle göz
altına alındıklarından dolayı elleri
kelepçeli bir şekilde mahkemeye
getirildikleri” cevabını aldık. Ancak
görüşüne başvurduğumuz bir çok avukat
“Suçüstü yöntemiyle adliyeye
getirilenlerin yüzde 90’ında kelepçe
kullanılmadığına şahit olduklarını”
söylüyor. 

Bu olay basına yansıdıktan sonra cami
avlusunda nasıl bir çalışma yapıldığı veya
izin alınıp alınmadığı veya izne gerek olup
olmadığı konusu ikinci, üçüncü plana
geçti. Soydaşların ellerinin
kelepçelenmesi tartışmaların merkezine
oturdu. Camide yapılan çalışmanın izinsiz
yapılmış olma durumu bir yana,
soydaşların ellerine kelepçe vurulması,
Batı Trakya Türk Azınlığının vicdanını hiç
şüphesiz yaraladı. Azınlık insanını incitti.
Hele de çalışma bir camide yapılıyorken.
Bir köy mütevellisinin köy camisinde
yaptığı çalışma kişisel bir çalışma veya
faaliyet değildir. Bunun “toplumsal yanı”
vardır. Bir toplum meselesidir yani. Böyle
olunca da basit bir uygulama gibi
görünen veya bu şekilde söylenen olaylar
bile, çok fazla yankı yapar. Nitekim de
öyle oldu. 

Peki cami avlusuna fayans döşeyen
Batı Trakya Türklerinin ellerine neden
kelepçe vuruldu? Neden bu şekilde
mahkemeye getirildiler? Toplumumuza
bir mesaj mı aktarıldı? Bu hareketle bir
mesaj mı verilmek istendi? Verilmek
istenen mesaj ne? 

Bu sorulara, başka sorularla cevap
arayalım mı? 

Artık camilerde istediğiniz zaman tamir

ve yenilik yapamazsınız mesajı mı
verilmek isteniyor? Biz ne kadar izin
verirsek ve ne zaman izin verirsek onarımı
da, yeniliği de o kadar yapabilirsiniz
mesajı mı verilmek isteniyor? Azınlığın,
toplumsal meselelerde hareket
kabiliyetini sınırlandırılmak ve
engellenmek mi amaçlanıyor? Benzer
şekilde başka camilerde benzer
çalışmaların önüne geçilmek mi
isteniyor? 

Soru sormaya devam edelim mi? 
Müftülük, vakıflar gibi meselelere

çözüm bulmak şöyle dursun, azınlığın
demokratik haklarındaki sınırlandırmalar
ve hak gasplarının kapsama alanı
genişletiliyor mu? Mevzuatı uygululama
gerekçesiyle, Batı Trakya Müslüman Türk
Azınlığının camilerinde, okullarında söz
sahibi olma hakkı elinden mi alınıyor?
Buralarda azınlığın iş yapmasının önüne
mi geçilmek isteniyor? Uluslararası
anlaşmaların tanıdığı haklar geçersiz mi
kılınıyor? Okul ve camilerimizde
toplumun kendi iradesini kullanma hakkı,
adeta yabancı bir unsurun ülkenin
egemenliğine saldırısı gibi mi algılanıyor?
Batı Trakya Müslüman Türk Toplumu bu
ülkede “yabancı” gibi mi algılanıyor?
Yasaları ve mevzuatı uygulama
konusundaki “hassasiyet”, neden Avrupa
İnsan Hakları Mahkemesinin azınlığımızla
ilgili kararlarında gösterilmiyor? Batı
Trakya Türk Azınlığı söz konusu olunca
uluslararası hukuk yok mu sayılıyor? 

Toplum vicdanında ve halk nezdinde
sorulan sorular, yapılan sohbetler tam da
bunlar. Umut edelim ki; bu olay
“münferit”tir ve arkasında farklı
“amaçlar” gizleyen bir şey değildir. 

Sonuç itibarıyla, basit gibi görünen
bazı olaylarda yetkililerin daha dikkatli
olması, özellikle “toplumsal” konularda
ince eleyip sık dokumaları herkesin ve
bölgemizin iyiliğine olacaktır. 

Ozan AHMETOĞLU

Cami avlusuna parke taşı ve kelepçe

HAYATIN İÇİNDEN

oza nah me tog lu2003@ya ho o.gr

“Türkiye ile bazı alanlarda ilerleme kaydedildi”
DIŞİŞLERİ Bakanı Yorgos

Yerapetritis, Birleşmiş Milletler
Güvenlik Konseyi toplantısına
katılmak üzere New York’a yapacağı
ziyaret öncesinde, Rum-Amerikan
gazetesi Ethnikos Kiriks’e verdiği

röportajda Türkiye-Yunanistan
arasındaki diyalog sürecine değindi.

Ankara ile ilişkilerde bazı
alanlarda ilerleme kaydedildiğini
ifade eden Yerapetritis, özellikle hava
sahası anlaşmazlığıyla ilgili sıcak
olayların azalması, göç konusunda iş
birliğinin güçlenmesi ve ticaret
hacminde artış yaşanmasını olumlu
gelişmeler olarak nitelendirdi.

Yerapetritis, Yunanistan’ın
egemenlik haklarından taviz
vermeyeceğini belirterek,
"Türkiye’nin uzun yıllara dayanan
bazı taleplerinden vazgeçmesini
beklemek gerçekçi değil. Biz yalnızca
kıta sahanlığı ve münhasır ekonomik
bölge sınırlandırması konusunda
uluslararası hukuka dayalı bir
müzakereye açığız." ifadesini
kullandı.

Türkiye’nin, Ege ve Doğu
Akdeniz’deki meseleleri geniş
kapsamlı bir pazarlık sürecine
dönüştürdüğünü iddia eden
Yerapetritis, iki ülke arasındaki görüş
ayrılıklarına rağmen diyaloğun
devam etmesi gerektiğini belirtti.

İletişim kanallarının açık
tutulmasının önemine işaret eden
Yerapetritis, bölgedeki istikrarın
korunması için diplomasinin öncelikli
olması gerektiğini söyledi.

Türkiye – Yunanistan Yüksek Düzeyli 
İşbirliği Konseyi nisanda Ankara’da yapılacak

TÜRKİYE Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Türkiye ile Yunanistan arasındaki Yüksek
Düzeyli İşbirliği Konseyi’nin nisan ayında Ankara’da
yapılacağını açıkladı.

Bakan Fidan konuyla ilgili olarak, “Sayın
Yunanistan Başbakanı Kiriakos Miçotakis’le Sayın
Cumhurbaşkanımız nisan ayında bir araya gelecek.
Yüksek Düzeyli İşbirliği Konseyi toplanacak
Türkiye’de. Bu görüşmeyi yapacağız.” ifadelerini
kullandı.

Dışişleri Bakanı Yorgos Yerapetritis ile Doha’da
görüştüğünü kaydeden Fidan, bu görüşmede nisanda
yapılacak toplantının hazırlığını yaptıklarını ve
atılacak adımların üzerinden geçtiklerini belirtti.

Bakan Fidan, Türkiye ve Yunanistan’ın “sorunların
müzakere yoluyla çözülmesi konusunda emek
harcanması ve sahici irade konulması konusunda hemfikir”
olduğunu belirterek, bu konuda dışişleri bakanlarına
verilmiş görevler olduğunu ve bu konuda çalışmaya
devam ettiklerini vurguladı.

Konuyla ilgili iki ülke liderlerini de düzenli
aralıklarla bilgilendirdiklerini ve talimatlarını
aldıklarını ifade eden Fidan, “Ama ifade
ettiğim gibi Yunanistan’daki iç politik sistem
biraz daha bize nazaran çok daha
farklı hassasiyet arz edebiliyor.” dedi.
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İskeçeli 
Türk azınlık
temsilcileri 
ifade verdi

İSKEÇE Türk Birliği Başkanı Ozan
Ahmetoğlu, Batı Trakya Azınlığı Yüksek
Tahsilliler Derneği Başkanı Hüseyin
Baltacı, Batı Trakya Azınlık Okulları
Encümenler Birliği eski Başkanı avukat
Ahmet Kara ve Mustafçova eski Belediye
Başkanı Rıdvan Delihüseyin, Nikos
Arvanitis’in suç duyurusu nedeniyle
başlatılan soruşturma kapsamında 17
Şubat Pazartesi günü İskeçe Adliyesinde
ifade verdi.

Batı Trakya Türk Azınlığı temsilcileri
aleyhine yapılan hedef gösterici
yayınlarla ilgili olarak, 2022 yılında 17
Türk azınlık temsilcisinin imzasıyla
yayımlanan açıklamanın ardından,
Gümülcineli Nikos Arvanitis’in suç
duyurusu üzerine başlatılan soruşturma

kapsamında, İskeçeli dört azınlık
temsilcisi ifade vermek üzere İskeçe
Adliyesine gitti.

Konuyla ilgili İskeçe Türk Birliği
Başkanı Ozan Ahmetoğlu yaptığı
paylaşımda şu ifadelere yer verdi: “Batı
Trakya Türk Azınlığı temsilcileri
aleyhine yapılan hedef gösterici
yayınlarla ilgili olarak, 17 Türk azınlık
temsilcisinin imzasıyla yayınladığımız
açıklama sonrasında Nikos Arvanitis
tarafından yapılan suç duyurusu
nedeniyle başlatılan soruşturma
kapsamında ifadeye çağrıldık.

Bugün, (İskeçe Türk Birliği Başkanı
Ozan Ahmetoğlu, Batı Trakya Azınlığı
Yüksek Tahsilliler Derneği Başkanı

Hüseyin Baltacı, Batı Trakya Azınlık
Okulları Encümenler Birliği Eski
Başkanı, avukat Ahmet Kara ve
Mustafçova Belediyesi Eski Başkanı
Rıdvan Delihüseyin) İskeçe Adliyesine
giderek yazılı ifademizi verdik.”

BUGÜNE NASIL GELİNDİ?
Batı Trakya Türk Azınlığı Danışma
Kurulunun büyük bir bölümünü
oluşturan 17 Türk Azınlık temsilcisi,
azınlık temsilcileri aleyhine yapılan
hedef gösterici yayınlarla ilgili olarak bir
açıklama yayımlamış ve yetkilileri
gerekli önlemleri almaya davet etmişti.
Bu açıklamanın kendisine yapıldığını
iddia eden “Komotinipress.gr” adlı

internet sitesi yöneticisi Nikos Arvanitis,
azınlık temsilcileri aleyhine suç
duyurusunda bulunmuştu. Suç
duyurusu sonrasında 17 azınlık
temsilcisi hakkında soruşturma
başlatılmıştı. Gümülcineli azınlık
temsilcileri geçtiğimiz günlerde
Gümülcine’de ifade vermişti.

Soruşturma kapsamında, azınlık
temsilcileri tarafından yapılan
açıklamada imzaları yer alan Türk
azınlık milletvekilleri Hüseyin Zeybek ve
Burhan Baran’ın dokunulmazlığının
düşürülmesine karar verilmişti.

Bu arada, milletvekili Özgür Ferhat’ın
dokunulmazlığının düşürülmesi için de
dosyanın meclise gönderildiği belirtildi.

Levent Sadık Ahmet 
savunma sanayi sektöründe

BATI Trakyalı iş insanı Levent
Sadık Ahmet’in şirketi DCT
Trading, Türkiye’de savunma
sanayi alanında uzmanlaşmış ve
yenilikçi teknolojileriyle öne çıkan
Norm Technologies (Norm Sanayi
Ürünleri İmalat ve Dış Ticaret Ltd.
Şti.) şirketiyle iş birliğine imza attı.

Anlaşma kapsamında DCT
Trading, özellikle kumaş bazlı
ekipman üretimi için gerekli olan
yüksek kalite ve miktardaki
pamuğun, Türkiye ve dünyanın
diğer önemli üretici ülkelerinden
temin edilmesini sağlayarak
NORM Technologies’in tedarik
zincirini güçlendirecek.

Konuyla ilgili olarak DCT
Traiding şirketinden yapılan
açıklamada şu ifadelere yer
verildi: “NORM Technologies,
özellikle savaş maddelerine karşı
koruyucu sistemler ve balistik
koruyucu ürünleri yerli olarak
üretmekte ve savunma sanayi
alanında geliştirdiği yenilikçi
ürünleriyle tanınıyor. Bu alandaki
ulusal ve uluslararası standartları
karşılayan ürünlerle müşteri
ihtiyaçlarına uygun çözümler
sunan firma, aynı zamanda en az
800 0C sıcaklığa dayanıklı ve en
önemlisi sıcaklığa maruziyet
sonrası yapısını koruyan karbon
kumaştan üretilmiş kıyafetler,
balistik koruyucu yelek, mayın
arama/temizleme elbisesi, bomba
imha elbisesi, KBRN koruyucu iç
giyim takımı, KBRN koruyucu bot
kılıfı ve KBRN koruyucu eldiven
gibi ürünleri de dikkat
çekmektedir. Bununla birlikte,
hafif ve ağır silah mühimmatları
ile MK Serisi Termobarik uçak

bombaları da NORM
Technologies’in ürünleri arasında
yer almaktadır. DCT Trading ise bu
ortaklıkta, özellikle kumaş bazlı
ekipman üretimi için gerekli olan
yüksek kalite ve miktardaki
pamuğun, Türkiye ve dünyanın
diğer önemli üretici ülkelerinden
temin edilmesini sağlayarak
NORM Technologies’in tedarik
zincirini daha da güçlendirecek.”

DCT Trading Yönetim Kurulu
Başkanı Levent Sadık Ahmet, bu iş
birliğinin şirketin savunma
sanayine ve sürdürülebilir
yaklaşımlara verdiği önemi bir kez
daha vurguladığını belirterek
şunları söyledi: “Norm
Technologies ile
gerçekleştirdiğimiz bu iş birliği,
DCT Trading’in yenilikçi ve
sürdürülebilir yaklaşımını bir kez
daha ortaya koyuyor. Savunma
sanayine yönelik hammadde ve
yarı mamul ürün tedariği gibi
alanlarla başlayacağımız
çalışmalarımızı, NORM
Technologies’in çevreye duyarlı,
yenilikçi ve sürdürülebilir

yaklaşımla ürettiği katma değerli
teknolojik ürünlerin ulusal ve
uluslararası alanda yeni pazarlara
ulaşmasına destek olarak
sürdüreceğiz. Bu ortaklık, stratejik
büyüme hedeflerimiz
doğrultusunda ürün ve sektör
çeşitliliğimizi artırmamıza büyük
katkı sağlayacak.”

NORM Technologies Yönetim
Kurulu Başkanı Celal Öğütoğulları
da iş birliği hakkında, “Özellikle
savunma sanayi alanında yerli
olarak üretmiş olduğumuz KBRN
Koruyucu Ürünlerin, Aktif Karbon
Kumaş ve Balistik Koruyucu
Yeleklerin üretiminde pamuk
önemli bir hammaddedir.
Alanında uzmanlaşmış DCT
Trading’in imkan ve kabiliyetleri
ile NORM Technologies’in
teknolojik kabiliyetleri
birleştiğinde stratejik ürünlerin
imalatı için yeni bir sinerji
oluşacaktır. Ana hedefimiz bu iş
birliği ile uluslararası pazarda
etkinliğimizi arttırmak olacaktır.”
açıklamasını yaptı.

YASSIKÖY Belediye
Başkanı Caner İmam, Doğu
Makedonya - Trakya (DMT)
Eyalet Başkanı Hristodulos
Topsidis ile bir araya geldi. 11
Şubat Salı günü gerçekleşen
görüşmede, belediyeyi
ilgilendiren konular ele alındı.

Caner İmam, ziyaret sonrası
yaptığı açıklamada, belediye
yönetimi olarak halkın
kalkınması ve refah
seviyesinin yükseltilmesi için
çalışmalara devam ettiklerini
belirtti. İmam, “Göreve
başladığımız günden beri
belediyemizin ve bölge
insanımızın kalkınabilmesi,
refaha ulaşabilmesi
noktasında her alanda

belediye yönetimi olarak
üzerimize düşen
çalışmalarımızı sürdürüyor,
üst mercilerde bulunan
önemli yetkililerle görüşmeler
gerçekleştirerek,
düşüncelerimizi çabalarımızı
ve projelerimizi hayata
geçmesini arzuluyoruz.” dedi.

Başkan İmam, görüşmenin
samimi ve verimli bir ortamda
geçtiğini belirterek, Eyalet
Başkanı Topsidis’in bölge için
yapılması planlanan
çalışmaları olumlu
karşıladığını ve
destekleyeceğini söyledi.
Caner İmam, gösterdiği ilgi ve
desteklerinden dolayı
Topsidis’e teşekkür etti.

Caner İmam’dan
Topsidis’e ziyaret
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EĞİTİM Bakanı Kiriakos
Pierrakakis ve Din İşleri Genel
Sekreteri Yorgos Kalancis
İstanbul’a bir ziyaret
gerçekleştirdi. Pierrakakis ve
Kalancis, İstanbul’daki Rum
azınlık okullarının eğitim
koordinatörü ve müdürleriyle
bir araya gelerek okulların
karşılaştığı sorunları ve
bakanlığın sunduğu çözüm
önerilerini değerlendirdi.

İkili, Patrik Varholomeos
ile de bir görüşme yaparak,
Yunanistan Bakanlar
Kurulu’nun 31 Ocak 2025’te
onayladığı Rum din adamları
için yeni kadro planını
ayrıntılı olarak ele aldı.
Görüşme sırasında Patrik
Vartholomeos, Eğitim Bakanı
Pierrakakis’e Birinci Taht
Kilisesinin kurucusu Aziz
Andreas Haçı’nı takdim etti.

Bakan Pierrakakis İstanbul
ziyaretiyle ilgili olarak sosyal
medyada yaptığı paylaşımda,
Aziz Andreas Haçı’nın
tarafına verilmesinin, Yunan
hükümetinin Rum din
adamlarıyla ilgili önemli bir
sorunu kesin olarak çözme
kararının bir takdiri olduğunu
ve kendisi için en büyük onur
olduğunu belirtti. Pierrakakis
paylaşımında; “Sayın Patriğe
içten teşekkürlerimi sundum
ve Yunan hükümeti adına,
kadim patrikhaneleri ve
dünya çapındaki Rum
Ortodoks topluluğunu her
şekilde destekleme
taahhüdünde bulundum.”
dedi.

Din İşleri Genel Sekreteri
Yorgos Kalancis ile birlikte
İstanbul’da Patrik ile
kapsamlı bir görüşme
yaparak Bakanlar Kurulu’nun
31 Ocak 2025’te onayladığı
Rum din adamları için yeni
kadro planını ayrıntılı olarak
ele aldıklarını belirten
Pierrakakis
paylaşımını,“Ayrıca,
İstanbul’daki Rum azınlık
okullarının eğitim
koordinatörü ve müdürleriyle
bir araya geldik, onların
karşılaştıkları tüm sorunları
ve bakanlığımızın sunduğu
çözüm yollarını görüştük.”
sözleriyle tamamladı.

Tekin’den
Türk azınlık
okulları
açıklaması

TÜRKİYE Milli Eğitim
Bakanı Yusuf Tekin, Batı
Trakya’daki Türk azınlık
okullarının durumu ile ilgili
açıklama yaptı.

Bakan Tekin, Öze Dönüş
Platformunun 2025-2026
dönemi şubat ayı toplantısında
yaptığı konuşmada, Batı
Trakya’daki okulların sayısının
son dönemde azaldığına
dikkat çekti. Tekin, "Batı
Trakya’daki Türk azınlığın
eğitim öğretim hakkını da
teminat altına almamız
gerekiyor. İlginç olan
Yunanistan’da, Batı
Trakya’daki Türk azınlık
olarak tanımlanan
soydaşlarımızın, dostlarımızın
Lozan imzalandığı zamanki
okul sayısı, şu anda tam dörtte
bire düşmüş durumda.
Yunanistan, okulları

kapatıyor. Biz burada,
bize yakışan bir
biçimde bu
okulların devamını
sağlıyoruz. Bu da
bizim bu konudaki
yaklaşımımız."
ifadelerini

kullandı.

Zeybek okul binası sorununu
yeniden meclis gündemine taşıdı

YUNANİSTAN  Dışişleri Bakanlığı, Türkiye’nin Batı Trakya’da Türk ilkokullarının
kapatılmasına ilişkin açıklamasına yanıt verdi. Bakanlık açıklamasında, Türkiye’yi

gerçeği saptırmakla suçlayarak, Yunanistan’ın Lozan Antlaşması’na sadık kalmaya devam ettiğini iddia etti.
Batı Trakya’daki azınlık okullarının kapatılmasının nedeninin, asgari dokuz öğrenci sayısının sağlanamaması olduğunu
belirten Dışişleri Bakanlığı, bölgede bazı azınlık okullarının yanı sıra 24 devlet okulunun da kapatıldığını vurgulayarak, bu
durumun azınlık mensubu öğrencilere ayrımcılıktan ziyade eşit muamele yapıldığının göstergesi olduğunu savundu.

Pierrakakis ve
Kalancis  
Rum azınlık
okulları
yöneticileriyle
görüştü

Milletvekili Zeybek, ilgili bakanlıklara okulun restorasyon
çalışmalarının ne zaman başlayacağı ve sorunun kalıcı
olarak çözülmesi için hangi somut adımların atılacağı
sorularını yöneltti. Yeni Sol milletvekili, eğitim hakkının
korunması adına acil adımlar atılmasını istedi.

YunAnİsTAn’DAn YAnıT

İSKEÇE Yeni Sol Milletvekili
Hüseyin Zeybek, İskeçe Azınlık
Ortaokulu – Lisesinin bina
sorununu yeniden meclis
gündemine taşıdı. Zeybek, Alt
Yapı ve Ulaştırma Bakanlığı ile
Eğitim, Din İşleri ve Spor
Bakanlığına yönelttiği soru
önergesinde, yıllardır süregelen
sorunun hâlâ çözüm beklediğine
dikkat çekti.

Eğitim Bakanlığının okul
binasının restorasyonuna karar
vermesinin geçici bir çözüm
olduğunu vurgulayan
milletvekili, restorasyon
çalışmalarının ne zaman
başlayacağı ve sorunun kalıcı
olarak çözülmesi için hangi
somut adımların atılacağı
sorularını yöneltti. Zeybek,
eğitim hakkının korunması adına
acil adımlar atılmasını istedi.

“İskeçe Azınlık Ortaokul -
Lisesindeki bina sorunu devam
etmekte. Yeni bir okul binasının
inşası şart” konulu soru
önergesinde şu ifadeler yer aldı:

“Uzun zamandır, sürekli
olarak yaptığım parlamento
müdahaleleri ve sunduğum
güncel soru önergeleri
sonucunda, İskeçe Azınlık
Ortaokul-Lisesinin karşı karşıya
olduğu büyük yapı sorunları ile
ilgili olarak Eğitim
Bakanlığından artık bu
sorumluluğu üstlenmesini talep
ettim. Nihayet okulun binasının
restore edilmesine karar verildi.

Daha spesifik olarak, Doğu
Makedonya ve Trakya (AM-TH)
Bölge Eğitim Müdürlüğü, okul
encümen heyeti ve yetkiler
hakkında yanlış iddialarda
bulunmasına rağmen, ‘Eğitim
Bakanlığının ilgili kurumların
koordinasyonunu ve giderlerini
üstleneceğini, böylece Ktiriaikes
İpodomes A.Ş.’nin gerekli
çalışmaları gerçekleştirmek
üzere proje ve uygulama sürecini
üstlendiğini’ açıkladı. Söz
konusu çalışmalar, İskeçe
Azınlık Ortaokul-Lisesinin
merkezi bina tesislerinin
restorasyonu ve yenilenmesi için
yapılacaktır.

Bakanlığın bu önemli kararı
ne zaman uygulamaya koyacağı
merak konusudur ve okulun
karşı karşıya olduğu büyük bina
sorununu yalnızca geçici bir
çözüm sunmaktadır. Aslında tüm
yetkililer, İskeçe Azınlık
Ortaokul-Lisesi için yeni ve
modern bir okul binasının inşa
edilmesinin bir zorunluluk
olduğunu kabul etmektedir.

İskeçe Azınlık Ortaokul-
Lisesinin merkezi bina
tesislerinin restorasyonun amacı
okul encümen heyetinin de
belirttiği gibi, okulun bodrum
katında bulunan sınıfların
kaldırılması, sınıflardaki
yoğunluğu azaltmak yönünde
olmalıdır. Dolayısıyla merkezi
binayla aynı cadde üzerinde
bulunan binanın bahçesine

prefabrik dersliklerin geçici bile
olsa bir an önce yerleştirilmesi
gerekmektedir.

Zaten, okulun bulunduğu
binanın ‘tescilli ve koruma
altındaki yapı’ olarak
sınıflandırılması ve bölgedeki
tüm devlet ve azınlık okulları
gibi yalnızca birkaç bin euro
düzenli finansman alması,
yapıya büyük yapısal
müdahaleler yapılmasını
imkânsız hale getiren engeller
oluşturmaktadır. Bu nedenle,
yeni bir okul binası inşasının
hükümet için tek çıkış yolu
olmaktadır.

Tüm yukarıda belirtilenlere
doğrultusunda sayın bakanlara
sorulur

• Bakanlık, İskeçe Azınlık
Ortaokul Lisesinin ana binasını
tadilat ve restorasyonuna yönelik
çalışmaları ne zaman
uygulamaya koymayı
planlamaktadır? Günlük olarak
büyük sorunlarla karşı karşıya
kalan yüzlerce öğrenciye geçici
de olsa bir çözüm ve çıkış yolu
sunulması için verdiği taahhüdü
ne zaman yerine getirecektir?

• İskeçe Azınlık Ortaokul-
Lisesi için yeni ve modern bir
okul binası inşasının kaçınılmaz
bir zorunluluk ve toplumsal bir
ihtiyaç olduğu göz önünde
bulundurursak, ilgili Eğitim ve
Altyapı Bakanlıkları, sorunun
kalıcı olarak çözülmesi için
hangi somut adımları atacaktır?”
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Hayvancılık can çekişiyor!

İSKEÇE iline bağlı İnhanlı
(Topiros) Belediye Başkan
Yardımcısı Cem Salihoğlu, çiçek
ve veba hastalıklarının bölge
ekonomisine olumsuz etkilerini
GÜNDEM’e değerlendirdi. 

Küçükbaş hayvanlarda
görülen veba ve çiçek
hastalığının bölge halkı için
ciddi sonuçlar doğurduğunu
belirten Belediye Başkan
Yardımcısı ve Ziraat Mühendisi
Cem Salihoğlu, durumu
bölgesel bir felaket olarak
nitelendirdi. Salihoğlu, son bir
yıl içinde sadece İnhanlı
Belediyesinde 22 bin küçük baş
hayvanın çiçek ve veba
hastalığı nedeniyle itlaf
edildiğini kaydetti. 

“UĞRADIĞIMIZ ZARAR 
ÇOK BÜYÜK”
Veba ve çiçek hastalığının daha
önceki yıllarda büyük baş
hayvanlarda da görültüğünü
hatırlatan Cem Salihoğlu,
“Büyükbaş hayvanlarda aşıyla
önlem alındı. Sonuçta büyük bir
zarar oluşmadan bertaraf edildi
ancak küçükbaşlarda böyle bir
şey ne yazık ki olmadı. Aşı
önlemini getiremediler. Avrupa
Birliği’nin getirdiği bazı
yasaklardan dolayı aşı önlemi
hayata geçirilemedi ve bir
önlem alınamadı. Bu nedenle
uğradığımız zarar çok büyük
boyutlara ulaştı.” dedi. 

“22 BİN HAYVAN
İTLAF EDİLDİ”

Küçükbaş hayvanlarda tespit
edilen veba ve çiçek hastalığı
nedeniyle yapılan itlafların yol
açtığı sorunlara değinen İnhanlı
Belediye Başkan Yardımcısı
Cem Salihoğlu, şu ifadeleri

kullandı: “İskeçe’nin ova
bölgesi, yani İnhanlı (Topiros)
Belediyesi ağırlıklı olarak tarım
ve hayvancılığın yapıldığı bir
bölge. Belediyemizde
hayvancılık oldukça yaygın.
İskeçe ilinde en büyük zararı
gören bölge olduk. Hatta kuzey
Yunanistan’da en çok zarar
gören bölgelerden biriyiz.
Sadece İnhanlı Belediyesinde
veba ve çiçek hastalığı
nedeniyle itlaf edilen, yani
öldürülen küçükbaş hayvan
sayısı 22 bin. Bu çok büyük  bir
rakam. 90’ın üzerinde sürü yok
oldu. Bu sürü sahiplerinin
yüzde 75 – 80’i sadece
hayvancılıkla geçimini sağlayan
insanlar. Bunların da yüzde 60’ı
soydaşlarımızdan oluşuyor. Bu
insanlar için son derece zor ve
acı bir durum. Küçükbaş
hayvan bakmak ve geçimini
bununla sağlamak aileleri
bağlıyor. Aileler başka iş
yapamıyor. Çok zahmetli ve zor
bir iş. Düşünün ki sürü sahipleri
bazen küçük kuzuların yanında
kalıyor. Gece boyunca bazen
onların yanından ayrılmıyor.
Böyle bir yaşamı olan
insanların sürüleri bir gün
aniden ellerinden alındı. Bütün
sürü itlaf edildi. Duygusal ve
psikolojik anlamda da çok
zorlanan insanlarımız oldu.
Yetkililerin bu durumu çok iyi
algılaması gerekiyor.” 

“BÖLGE EKONOMİSİ CİDDİ
ANLAMDA ETKİLENDİ”
Bu kadar kısa sürede bu denli
yüksek sayıda hayvanın itlaf
edilmesinin bölge ekonomisini
ciddi şekilde sarstığını
vurgulayan Belediye Başkan
Yardımcısı Salihoğlu,
“Hayvancılık bölgedeki

ekonomik yapının temel
taşlarından biriydi. Ama birkaç
ay içinde 90’ın üzerinde sürü
yok olunca, binlerce hayvan
itlaf edilince bölge ekonomisi
de bundan olumsuz etkilendi.
Bu ailelerin çoluk çocuğu var.
Uzaklarda çocuk okutan aileler
var. Bu çocuklar için burs veya
yardım talep ettik ancak olmadı.
Onlar için de zor bir dönem
başladı.”

Tazminat ödemelerinde
sıkıntılar yaşandığını anlatan
İnhanlı Belediye Başkan
Yardımcısı Cem Salihoğlu,
“Sürüleri yok edilen ailelerin
beklediği şey tazminatların hızlı
ve zamanında verilmesidir
ancak ne yazık ki bu konuda
sorunlar yaşanıyor. Bir defa
tazminat miktarı çok az.
Hayvanların yaşına göre tespit
edilen bir tazminat söz konusu.
Hayvan başına en fazla 220
euroluk bir tazminatın
verileceği söyleniyor ancak bu
tazminatların miktarı çok az.
Bize göre birim başına en az 400
euro olması lazım. Şu anki
şartlarda kimse bu tazminatlarla
yeniden hayvancılık yapamaz.
Sürüleri itlaf edilen besicilerin
yeniden sürü sahibi olması ve
yeniden hayvancılık yapabilmesi
için çok ağır ve zor şartlar var.
Gerçekçi olmayan şartlar bunlar.
Bölgemiz Avrupa Birliği’ne göre
RAMSAR bölgesi olduğu için son
derece ağır şartlar var. Ancak bu
şartlar olmasa bile verilen
tazminatlar çok düşük. Örneğin

geçen yıl Tesalya bölgesinde
yaşanan sel felaketinde
hayvanlarını kaybedenler için
zararın tamamını karşılayan ve
yeniden sürü sahibi olma
konusunda yüzde yüz oranında
bir tazminat öngörülmüştü. O
uygulamanın aynısını bizim
bölgemiz için talep ettik. Çünkü
ancak bu şekilde çözüm
bulunabilir ve insanların yeniden
hayvancılığa dönmeleri
sağlanabilir.” diye konuştu. 

“BU İNSANLARIN
HAYVANCILIĞA
DÖNEBİLMESİ İÇİN 
SOMUT ADIMLARIN
ATILMASI LAZIM”
Hayvanlarını kaybeden bazı
ailelerin yurt dışına gittiğini
belirten Salihoğlu, “Bu şartlardan

yeniden hayvancılığa başlamak
kolay olmayacak. Bu nedenle
bazı aileler veya aile reisleri
başka yerde iş aramaya başladı
bile. Hatta bazıları yurt dışına
çıkmak zorunda kaldı. Devletin
bu durum karşısında sorunu ve
çözüm yollarını iyi analiz edip,
somut adımlar atması şart. Veba
ve çiçek hastalığı sadece hayvan
besicilerini değil, tüm bölgemizi
etkiledi. Veterinerden, hayvan
yemi satanına kadar, süt
üreticisine kadar, süt fabrikasına
kadar, bölgemizdeki et fiyatlarına
varıncaya kadar tüm bölgemizin
ve bölge insanımızın ekonomisini
etkileyecek bir durum yaşıyoruz.
Bu insanların hayvancılığa geri
dönmesi hem bölge için, hem
ülkenin geneli için önemli. Bu da
hükümetin alacağı somut
kararlar ve desteklerle olabilir.”

Enflasyon baskıları sürüyor

İnhanlı Belediye Başkan Yardımcısı Cem Salihoğlu: 
“Sadece İnhanlı Belediyesinde veba ve çiçek hastalığı
nedeniyle itlaf edilen, yani öldürülen küçükbaş hayvan
sayısı 22 bin. Bu çok büyük  bir rakam. 90’ın üzerinde sürü
yok oldu. Bu sürü sahiplerinin yüzde 75 – 80’i sadece
hayvancılıkla geçimini sağlayan insanlar. Bunların da
yüzde 60’ı soydaşlarımızdan oluşuyor. Bu insanlar için 
son derece zor ve acı bir durum.”

YÜKSEK enflasyon ve artan hayat pahalılığı,
halkın gündemindeki en önemli konulardan biri
olmaya devam ediyor. Özellikle gıda fiyatlarında
bir miktar istikrar sağlanmış olsa da, kira, enerji
ve ulaşım gibi diğer temel harcama
kalemlerinde fiyat artışları sürüyor.

Yunanistan İstatistik Kurumunun (ELSTAT)
verilerine göre Ocak 2025’te en büyük fiyat
artışları doğal gazda (%26,5), uçak biletlerinde
(%31,6) ve otel konaklamalarında (%16,8)
görüldü. Özellikle kira fiyatları yüzde 9,2
artarken, tatil paketlerinde de yüzde 8,4’lük bir
yükseliş kaydedildi.

Ekonomik sıkıntılar karşısında hükümet,
enflasyonu kontrol altına almak için piyasaya
daha fazla müdahale etme kararı aldı. Kalkınma
Bakanı Takis Theodorikakos, süpermarketler,
gıda üreticileri ve uluslararası şirketlerle
görüşerek, kâr marjlarının düşürülmesini ve

gerçek indirimler yapılmasını talep etti. Bakan,
“Gıda ve temel ihtiyaç maddelerinde
enflasyonun daha da düşmesi için tüm
gücümüzle çalışıyoruz.” diyerek, denetimlerin
artırılacağını belirtti.

Ancak, Avrupa Merkez Bankasının (ECB)
belirlediği yüzde 2’lik enflasyon hedefinin
önümüzdeki üç yıl boyunca aşılıp aşılmayacağı
konusunda ekonomistler şüpheli. Artan
maliyetler ve küresel piyasalardaki belirsizlikler
nedeniyle fiyat artışlarının sürebileceği
öngörülüyor.

Öte yandan, Yunan halkı artan fiyatlar
karşısında alışveriş alışkanlıklarını değiştirerek
daha tasarruflu bir tüketim modeli
benimsemeye başladı. Ancak düşük ve orta
gelirli kesimler için günlük harcamalar hala
büyük bir yük olmaya devam ediyor.
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Bölge ekonomisi nereye gidiyor?
9

RODOP Esnaf ve Sanatkarlar
Odası Yönetim Kurulu Üyesi,
ekonomi uzmanı  Barış Mustafa,
bölge esnafının sorunlarını ve
mevcut ekonomik şartları
GÜNDEM’e değerlendirdi. 

Barış Mustafa, son aylarda
Gümülcine’de ve Rodop ilinde
bazı iş yeri ve mağazaların
kapanmasının bölge ekonomisi
için endişe verici olduğunu
söyledi. Mustafa, ülkede 2010
yılından sonra yaşanan büyük
ekonomik krizin etkilerinin tam
anlamıyla aşılmadığını vurguladı.
Ekonomide görülen
toparlanmaya rağmen bunun
esnafa yansımasının çok yavaş
olduğunu söyleyen Barış
Mustafa, “Ne yazık ki büyük
krizin etkilerinden
kurtulduğumuzu söylemek çok
zor. Her ne kadar rakamlarda
iyileşme ve toparlanma olsa da
bu gerçek hayata yansımıyor.”
dedi. 

“EKONOMİ, KRİZ ÖNCESİ
DÖNEME HALA 
DÖNMÜŞ DEĞİL”
Barış Mustafa şöyle konuştu:
“Yunanistan genelinde ekonomi,
2010’lu yıllardaki mali krizden
sonra toparlanma sürecine
girmiştir. Özellikle 2017’den
itibaren ekonomide büyüme
eğilimi gözlemlenmiş ve 2023
yılında Gayri Safi Yurtiçi Hasıla
(GSYİH) 222,7 milyar euro olarak
kaydedilmiştir. İşsizlik oranı da
2013’teki %27,3 seviyesinden
2023’te %11,4’e düşmüştür. Ancak
bu genel iyileşmeye rağmen
Yunanistan’da yaşam maliyeti
hala çok yüksek. Vatandaşın alım
gücü hala kriz öncesi döneme
dönmedi. Tüm iyileşmelere
rağmen krizden tam olarak
kurtulduğumuzu söylemek çok
zor. Vatandaşın alım gücü hala
düşük. Bu durum, özellikle küçük
ve orta ölçekli işletmeleri
olumsuz etkilemektedir.”

“SON DÖNEMDE KAPANAN
DÜKKANLAR ARTTI”
Son dönemde Gümülcine şehrinde
ve tüm Rodop ilinde bazı iş
yerleri ve mağazaların
kepenk indirmek zorunda
kaldığının gözlemlendiğini
belirten Barış Mustafa, bu
durumun son altı ay, hatta
bir yıl içinde hissedilir hale
geldiğini vurguladı. 

Mustafa şöyle konuştu:
“Son dönemde
Gümülcine
şehrinde

kapanan dükkanlar ve iş yerleri
var. Bu sorun sadece Gümülcine’yle
de sınırlı değil. Komşu illerde de
aynı durum söz konusu. Özellikle
bazı zincir mağazaların
şehrimizdeki şubeleri kepenk
indirdi. Bunun yanı sıra özellikle
tekstil ve ayakkabı sektöründe
faaliyet gösteren bazı iş yerlerinin
art arda kapandığına şahit
oluyoruz. Peki bu üzücü durum
neden var? Ekonomik kriz geri mi
döndü? Krizden çıktığımızı
söyleyen birçok insan var.
Ekonominin yeniden büyümeye
başladığını söyleyenler var. Bir
toparlanmanın yaşandığını

savunanlar var. Peki durum
böyleyken dükkanlar neden

kapanıyor? İş yerleri
neden kepenk indiriyor?
Bunun birkaç cevabı var.

Öncelikle bu duruma
neden olan

unsurlardan biri internet
satışları. İnternetten
yapılan satışlar pandemi

döneminde çok arttı.
Son bir – iki

yılda da
iyice hız

kazandı. Özellikle genç nüfus artık
alışverişini internet aracılığıyla
yapıyor. Dikkat ederseniz şehrin
bazı yerlerine posta kutuları gibi
sistemler monte edildi. İnternetten
siparişinizi veriyorsunuz ve
ödemesini yaptığınız paket birkaç
günde posta kutusu gibi olan o
kutulara geliyor. Siz de gidip
paketinizi alıyorsunuz. Ne
herhangi bir dükkana, bir
mağazaya giriyorsunuz, ne de bir
satıcıyla veya dükkan sahibiyle,
tezgâhtarla falan muhatap
oluyorsunuz. Yeni sistem bu. Ve bu
sistem en çok tekstil mağazalarını,
ayakkabı mağazalarını etkiledi. İşçi
çalıştıran, masrafları kabarık olan
mağazalar artık bu yeni durum
karşısında dayanamıyor. Ve art
arda dükkanlar kapanıyor. Çünkü
bu sektörde faaliyet gösteren
mağazaların müşteri sayısı giderek
azalıyor. Dolayısyla zaten yüksek
olan masrafları karşılamakta
zorlanan iş yerleri çareyi kepenk
indirmekte görüyor. Esnaf
açısından değerlendirdiğimizde
üzücü durumun bir numaralı
sebebi bu. Bunun yanı sıra son
dönemde iş yerlerinin kira
bedellerinde fahiş bir artış var. Kira
artışları mevcut ekonomik durum
ve şartlarla açıklanabilecek bir
seviyede değil. Dolayısıyla kira
bedelleri de iş yerleri ve
mağazaların durumunu daha da
ağırlaştırıyor. Bir de tabi özellikle
bazı iş yerleri için elektrik faturaları
çok ağır. Faturalarda yapılan
değişikliklerden bazı dükkanlar çok
olumsuz etkilendi. Tüm bu
etkenleri yan yana koyduğunuzda
mağaza ve iş yerleri için olumsuz
bir ortamın oluştuğunu
göreceksiniz. Bu da ne yazık ki
piyasaya negatif bir şekilde
yansıyor ve çok sayıda dükkan
kepenk indiriyor.  Bölge ekonomisi
için olumsuz bir durum. Devam
etmesi halinde ciddi sonuçları
olacak bir durumla karşı karşıyayız.
Özellikle internet satışlarının,
bildiğimiz klasik anlamda tekstil,
konfeksiyon ve ayakkabı sektörünü
çok kötü etkilediğini söylemek
zorundayız. Eğer bu küçük
işletmeler kapanmasın isteniyorsa
o zaman hükümet bir çare
düşünmek zorundadır.”

“VERGİ BEYANNAMELERİ
ZAMANINDA YAPILMAZSA
CİDDİ CEZALARI OLACAK”
Vergi beyannamaleri konusuna
da değinen Barış Mustafa, “Bu
konu da bildiğiniz gibi belli bir
standart ve sisteme oturmuş
değil. Geçmiş yıllarda vergi
beyannameleri tarihleri hep
değişti veya uzatıldı. Hatta bazı
yıllarda birkaç kez uzatıldı. Bu
tarihleri de şimdi artık bir
döneme oturtmaya çalışıyorlar.
Şu anda konuşulan tarih mart ile
haziran ayları arasında yapılacağı
yönünde. Esnafımıza söylemek
istediğim en önemli konu bu
belirlenen tarihler arasında vergi
beyannamelerini mutlaka
yapmalarıdır. Hatta ne kadar
erken yapabilirlerse o kadar iyi.
Çünkü vergi beyannamelerini ne
kadar erken yapabilirlerse o
kadar yüksek oranda indirim
alacaklar. Bunun altını çizmek
istiyorum. Eğer öngörülen
tarihlerde beyanname
yapılmazsa, daha sonra vergi
beyannamesi yapma imkanı da
olmayacak. Doğrudan ceza
gelecek. Artık cezalar da küçük
değil, çok ciddi cezalar olacak.
Buna esnafımızın dikkat etmesi
gerekiyor. Tarihleri çok iyi
öğrensinler ve işleri şansa
bırakmasınlar.” dedi. 

“BULGARİSTAN’A
GEÇİŞLERİN ARTMASININ
BÖLGEMİZE SINIRLI DA
OLSA ETKİSİ VAR”
1 Ocak 2025 tarihinden itibaren
Bulgaristan’ın Schengen
bölgesine dahil olmasıyla birlikte
Yunanistan’dan Bulgaristan’a
geçişlerde pasaporta gerek
kalmadığını hatırlatan Barış
Mustafa, bu durumun da bölge
ekonomisine sınırlı da olsa bir
etkisi olduğunu söyledi. 

Mustafa, “Artık Yunanistan
vatandaşları Gümülcine’den
İskeçe’ye gider gibi Bulgaristan’a
gidiyor. Pasaport ve gümrük olayı
artık yok. 1 Ocak’tan bu yana
böyle. Bu durum Gümülcine,
İskeçe gibi şehirlerden
Bulgaristan’a gidiş – gelişlerin
artmasına neden oldu. Özellikle
benzin doldurmak için
Bulgaristan’a giden insanlarımız
var. Oraya gitmişken markete de
gidip alışveriş yapayım diyenler

var. Bu durumun bölgemizin veya
şehrimizin ekonomisine sınırlı da
olsa bir etkisi var. Özellikle
akaryakıt konusunda. Ancak çok
büyük bir etkiden, değişiklikten
bahsetmek mümkün değil. Tabii
yaz aylarında da tam tersi  bir
durum var. Binlerce Bulgaristan
vatandaşı bölgemize geliyor.
Gerek bölgemizin sahil şeridine
geliyor, gerekse Halkidiki,
Selanik, Taşöz gibi bölgelere
gidiyor. Biz de Gümülcine olarak
bu turistleri şehrimize çekebilmek
adına pek bir şey yapmıyoruz.
Ama yapmalıyız. Binlerce insan
yanı başımızdan geçiyorsa ve biz
de bu kişileri buraya
çekemiyorsak o zaman bizde bir
eksiklik var demektir.” diye
konuştu.

“KLASİK ANLAMDA
BİLDİĞİMİZ ESNAFLIK
ARTIK HIZLI BİR 
ŞEKİLDE DEĞİŞİYOR”
Bölge esnafının ekonomik sorun
yaşamaya devam ettiğini anlatan
Barış Mustafa, özellikle elektrik,
kira, sigorta primleri ve esnafın
diğer giderleriyle ilgili olarak
devletten bazı önlemler almasını
beklediğini ifade ederek sözlerini
şöyle tamamladı: “2010 yılında
başlayan ekonomik krizden
tamamen kurtulduk, etkilerinden
kurtulduk demeyi çok isterdim.
Artık psikolojik olarak olsa dahi
farklı bir döneme girmiş
bulunuyoruz. Ancak bu durum,
ekonomik krizin olumsuz
etkilerinden kurtulduk anlamına
gelmiyor. Böyle bir algı yaratılmış
olması da bence yanlış. Ne yazık
ki esnaf değişen koşullardan
olumsuz etkileniyor. Yeni
teknolojileri takip edemeyen
esnaf zamanla kaybolma
tehlikesiyle karşı karşıya kalacak.
Bu bazı bölgelerde daha yavaş
yaşanıyor olabilir. Ama bazı
bölgelerde de daha hızlı oluyor.
İnternet olayı esnaflığı da
değiştiriyor. Genç nesiller çok
farklı hareket ediyor. Bildiğimiz
klasik anlamda esnaf daha ne
kadar devam eder veya ne kadar
yaşar bilemiyoruz. Ama her
ihtimale açık olmamız şart.
Değişim o kadar hızlı yaşanıyor ki
bazen bu hızı anlayamıyoruz.” 

Ekonomideki
genel
iyileşmeye
rağmen

Yunanistan’da
yaşam maliyeti
hala çok yüksek.
Vatandaşın alım
gücü hala kriz
öncesi döneme
dönmedi. Tüm
iyileşmelere
rağmen, krizden
tam olarak
kurtulduğumuzu
söylemek çok zor.
Vatandaşın alım
gücü hala düşük.
Bu durum,
özellikle küçük ve
orta ölçekli
işletmeleri
olumsuz
etkile-
mektedir.

“

“
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YENİ Sol Tarım Sorumlusu ve İskeçe
Milletvekili Hüseyin Zeybek, hükümetin
tarım politikalarını eleştirdi. Tarım ve Gıda
Bakanlığının yeni yasa tasarısını
değerlendiren Zeybek, çiftçilerin giderek
kötüleşen ekonomik koşullar altında
ezildiğini vurguladı.

Zeybek, Tarım ve Gıda Bakanlığının
yasa tasarısına ilişkin konuşmasında,
hükümetin vaatlerine rağmen çiftçi
gelirlerinin düştüğünü, kırsal alanların
terk edildiğini ve sektördeki rekabetin
azaldığını vurguladı. Avrupa İstatistik
Ofisi (EUROSTAT) verilerine göre
Yunanistan’da tarımsal üretimin 2023
yılında yüzde 16 oranında gerilediğini
belirten Zeybek, “Bu düşüş, AB ülkeleri
arasındaki en kötü performans oldu.
Yunanistan, AB genelinde ‘tarladan rafa’
fiyat farkında da ilk sırada yer alıyor.
Çokuluslu şirketler ve çıkar grupları büyük
karlar elde ederken, üreticiler ve
tüketiciler zarar görüyor.” dedi.

Milletvekili Zeybek’in konuşmasından
ana başlıklar şöyle: 

“Yem, enerji ve gübre fiyatları son iki
yılda yüzde 30 ile yüzde 74 arasında artış
gösterdi. Dolayısıyla çiftçiler çıkmaza
girdi. Hükümetinizin yanlış politikaları
onları protesto amacıyla sokaklara
döküyor ancak siz onlara sadece kırıntılar
vaat etmektesiniz.

Tazminatlar konusunda tam bir kaos
yarattınız. ELGA yönetmeliğini revize
etmeyi reddediyor, iklim krizi etkilerini
dahil etmiyor ve değerlendirme sürecini
dijitalleştirmiyorsunuz.

Hiçbir eylemde bulunmamanız ülkede
hayvancılık sektörünün

hastalıklar nedeniyle
yok olmasına sebep
oldu. Sadece Doğu
Makedonya ve Trakya
bölgesinde
70.000’den fazla

hayvan telef odu, bunların 20.000’den
fazlası İskeçe bölgesinde. Veba için bir
kurul oluşturdunuz ancak bu kurul hiçbir
zaman toplanmadı.

OPEKEPE’deki icraatlarınız ve
uluslararası medyanın da artık
doğruladığı sübvansiyon dolandırıcılığı
nedeniyle ülke olarak uluslararası
düzeyde rezil olduk. Sunduğum güncel
soru önergesi kapsamında tüm bu
belirttiklerim hakkında sizleri meclis
kürsüsünden yanıt vermeye davet
ediyorum.

Meslek örgütleriyle ilgili düzenlemeler
getiriyorsunuz ancak bunlar ülkedeki
Mesleklerarası Organizasyonların varlığı
ve düzgün işleyişi açısından sorun
yaratmakta. Sunmuş oldukları hiçbir
öneriyi değerlendirmediniz. Sizlere bu
hükümleri geri çekmenizi ve diğer Avrupa
ülkelerindeki prototipleri örnek almanızı
öneriyoruz.

Hayvan otlatma yönetim planları
konusunda: Sizin 6 yıllık suç niteliğindeki
eylemsizliğiniz devam etmekte ve mera
alanlarını haksız yere işgal edenlerin
kamu arazilerini kötüye kullanarak
ekonomik destek alması artık bir kural
haline gelmek üzere.

Çiftçi ve kooperatiflerin kredi borçlarını
düzenleyeceğinize, çiftçilerin ilk kez ülke
tarihinde çok ‘cömert’ düzenlemeler ve
borç kesintisi göreceklerine dair büyük
vaatlerde bulundunuz.

Sonuç olarak, beklentilerin ve
koşulların çok altında kalan bir
düzenleme getirmekle kalmayıp özünde,
kredi borçlarının akbabalar gibi bekleyen
özel şirketlere satılmasına olanak
tanıyorsunuz.

Çiftçilerin kredi borçlarını yöneten
kişilere, bu kredileri kendisinin veya
bankalardan aldığı kredilerle satın
alabilecek herhangi birine satmasına izin
veriyorsunuz.”

Özgür Ferhat’dan
çiftçilerin sorunlarına
acil çözüm çağrısı

RODOP Yeni Sol Milletvekili Özgür
Ferhat, kuraklık ve kötü hava koşulları
nedeniyle önemli kayıplar yaşayan
Rodop ili çiftçilerinin sorunlarına acil
çözüm getirilmesi amacıyla Tarım ve
Gıda Bakanı’na soru önergesi sundu.

Soru önergesinde, tütün üreticileri,
sebze üreticileri (bahçe ürünleri) ve
arıcıların yaşadığı ciddi sorunlara
dikkat çekildi.

Rodop ilinde tarımın, bölge
ekonomisinin temel direklerinden biri
olduğunu vurgulayan Özgür Ferhat,
çiftçilerin desteklenmesinin bölgedeki
sosyal uyumun korunması açısından
büyük önem taşıdığını belirtti. Devletin
çiftçilerin yanında durması, acil
ihtiyaçlarını karşılaması ve tarımsal
üretimin sürdürülebilir gelişimi için
gerekli önlemleri bir an önce alması
gerektiğini ifade etti.

Özgür Ferhat’ın siyasi bürosundan
konu ile ilgili yapılan açıklama şöyle:

“Rodop Milletvekili Özgür Ferhat,
kuraklık ve aşırı hava koşulları
nedeniyle büyük kayıplar yaşayan
Rodop çiftçilerinin sorunlarına acil
çözüm getirilmesi amacıyla Tarım ve
Gıda Bakanı’na bir soru önergesi
sundu.

Soru önergesinde, tütün üreticileri,
sebze üreticileri (bahçe ürünleri) ve
arıcıların yaşadığı ciddi sorunlara
dikkat çekiliyor:

• Tütün üretimi: Sulama eksikliği ve
kuraklık nedeniyle üretimde %30’a
varan kayıplar yaşanıyor. Üreticiler,
artan üretim maliyetleri karşısında zor
durumda kalırken, tütün satış fiyatları
yıllardır sabit kalıyor.

• Su sıkıntısı: Kuyuların kuruması,
Cambaz (Neo Sidirihori) göletinin ve
Sofular (Askite) barajının işlevsiz hale
gelmesiyle birlikte su sıkıntısı büyüyor.
Yassıhöyük barajının kullanılmaması
sorunu daha da ağırlaştırıyor.

• Destek ödemeleri: Tütün
üreticilerine yapılan destek ödemeleri
2006 yılından bu yana %90 oranında
azaldı ve artan maliyetler karşısında
yetersiz kalıyor.

Tarım Bakanı K. Kostas Çiaras’ın
pamuk üreticilerinin sorunlarına
çözüm arayışında olduğu yönündeki
açıklamalarını hatırlatan Özgür Ferhat
şu taleplerde bulunuyor:

1. Rodop tütün üreticilerine acil
destek sağlanması, üretimdeki düşüş
ve artan maliyetler göz önüne alınarak
gerekli önlemlerin alınması.

2. Sebze üreticileri ve arıcılar için
destek sağlanması, kuraklık ve aşırı
hava koşullarından kaynaklanan
zararlarının telafi edilmesi.

3. AB fonlarının adil bir şekilde
dağıtılması, ürün türüne bakılmaksızın
tüm üreticilerin desteklenmesi.

4. De minimis gibi acil ekonomik
destek programlarıyla kuraklık
nedeniyle mahsul kaybı yaşayan
tütün üreticilerinin ihtiyaçlarının
karşılanması.

5. Su sıkıntısı sorunlarının uzun
vadeli planlarla çözülmesi.

Rodop tarımı, bölge ekonomisinin
temel direklerinden biri olma özelliğini
taşıyor ve çiftçilerin desteklenmesi,
bölgedeki sosyal uyumun korunması
açısından büyük önem taşıyor. Devlet,
çiftçilerin yanında durmalı, onların acil
ihtiyaçlarını karşılamak ve tarımsal
üretimin sürdürülebilir gelişimi için
gereken önlemleri bir an önce
almalıdır.”

ARICILARIN SORUNLARI
Bu arada Özgür Ferhat, Meclis
Başkanlığı ve Tarım ve Gıda Bakanı’na
yazılı bir rapor sunarak, Rodop ilindeki
arıcıların yaşadığı ciddi sorunları
gündeme getirdi.

Ağustos 2023’te yaşanan yıkıcı
yangınların ardından arıcılık
sektöründe meydana gelen kayıplara
dikkat çeken rapor, Rodop Arıcılık
Derneği “To Kentri”nin mektubuna
dayanıyor. Raporda, temel otlak
alanlarının yok olması, artan üretim
maliyetleri ve özellikle çam balı
üretimindeki dramatik düşüş
nedeniyle arıcıların yaşadığı zorluklar
ayrıntılı olarak ele alınıyor.

Rodoplu arıcıların öne çıkardığı
başlıca sorunlar şunlar:

• Çam balı üretimi için kritik bir alan
olan Susurköy bölgesindeki çam
ormanı tamamen yok oldu.

• Arıcıların faaliyet gösterdiği
komşu Meriç bölgesindeki geniş
alanlar da telafi edilemez hasar gördü.

• Arıcılar, yeni otlak alanları bulmak
için farklı illere taşınmak zorunda
kalıyor ve bu durum giderlerini önemli
ölçüde artırıyor.

• Bu yılki üretim %70 oranında
düştü ve bu durum arıcılık sektörünün
tarihindeki en zor dönemlerden biri
olarak kayıtlara geçti.

Rodop Arıcılık Derneği, devletin
acilen harekete geçerek aşağıdaki
talepleri yerine getirmesini istiyor:

• Artan üretim maliyetlerinin
karşılanması için ek tazminat
sağlanması.

• Nakliye ve yem maliyetlerini
azaltacak önlemler alınarak arıcıların
yeni ve zorlu koşullara uyum
sağlamalarına
yardımcı
olunması.

Milletvekili Zeybek
hükümetin tarım
politikasını eleştirdi
Avrupa İstatistik Ofisi (EUROSTAT) verilerine göre
Yunanistan’da tarımsal üretimin 2023 yılında
yüzde 16 oranında gerilediğini belirten Zeybek,
“Bu düşüş, AB ülkeleri arasındaki en kötü
performans oldu.” dedi.
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İSKEÇE bağımsız Milletvekili Burhan
Baran, hakkında verilen mahkeme
kararına ilişkin açıklama yaptı. Baran,
söz konusu kararın siyasi nitelik
taşıdığını belirtti.

Baran, “Haksız ve temelsiz
suçlamalarla yargılanmış ve hakkımda
hapis cezası verilmiştir. Davanın seyrine
bakıldığında, kamuoyu ve hukuk
camiasında gerekçelerden çok siyasi bir
karar olduğu yönünde ciddi şüpheler
bulunmaktadır.” değerlendirmesinde
bulundu.

İskeçe bağımsı Milletvekili Baran
konuyla ilgili yaptığı yazılı açıklamada
şu ifadelere yer verdi:

“Adaletin en temel ilkesi, tarafsız ve
bağımsız bir yargılama sürecidir. Ancak,
kimi zaman mahkemeler yetersiz
algılama sonucu veya eksojen etkiler
altında kararlar verebilmektedir. Son
dönemde kamuoyunda yankı uyandıran
ve on bir yıl önce yaşanmış bir olayın
davasını da böyle bir sürecin
örneklerinden biri olarak gösterebiliriz.

Haksız ve temelsiz suçlamalarla
yargılanmış ve hakkımda hapis cezası
verilmiştir. Davanın seyrine
bakıldığında, kamuoyu ve hukuk
camiasında gerekçelerden çok siyasi bir
karar olduğu yönünde ciddi şüpheler
bulunmaktadır. Savunma makamı
olarak sunduğum deliller dikkate
alınmamış, şahitlerin şahitliğine önem
verilmemiş, zan altında bırakılarak adil
bir yargılama fırsatı tanınmamıştır.

Mahkeme sürecinde hukukun
üstünlüğü ilkesi göz ardı edilerek,
adaletin bir araç olmaktan çıkıp siyasi
hesaplaşmalara zemin hazırlayan bir
mekanizmaya dönüştüğünü gördüm.
Hukukçular ve insan hakları

savunucuları, bu kararın kamu vicdanını
yaraladığını ve bir hukuk skandalına
dönüştüğünü vurgulamaktadır.

Son dönemde azınlık temsilcileriyle
ilgili davalarda bir artış dikkati
çekmektedir. Siyasi atmosferin etkisiyle
birçok kişi, delillere dayanmayan
ithamlarla yargılanmakta ve hapis
cezalarına çarptırılmaktadır. Bu tür
kararlar yalnızca bireysel özgürlükleri
değil, aynı zamanda hukukun

tarafsızlığına ve güvenilirliğine duyulan
inancı da sarsmaktadır.

Bu dava, hukuk adına gölge düşürücü
bir leke olarak tarihe geçmiştir. Adaletin
sağlanması ve hukukun üstünlüğünün
korunması adına bu kararın yeniden
gözden geçirilmesi bir zorunluluktur ve
biz de bu doğrultuda temyiz hakkımızı
kullandık. Hukuk devletinde kişisel veya
siyasi hesaplaşmaların değil, adil
yargılamanın esas alınması
gerekmektedir.

Bu kararın bir gün adil bir şekilde
düzeltilmesi, benim ve benim gibi
haksızlığa uğrayanların özgürlüğüne
kavuşması dileğiyle.”

AMBULANS SORUNU
Öte yandan Baran, İskeçe ilindeki
ambulans ve acil servis hizmetlerinin
yetersizliğine ilişkin bir açıklama yaptı.

Milletvekili olarak bu konudaki
eksiklikleri meclis gündemine defalarca
taşıdığını ancak bakanlığın somut
adımlar atmadığını belirten Baran,
Sağlık Bakanlığının somut adımlar
atmamasını eleştirerek, sorunun çözümü
için çalışmalarına devam edeceğini
vurguladı.

Baran, “Tekrarlanan müdahalelerime
rağmen, Bakanlığın yanıtları genel ve
somut taahhütlerden yoksun kalmaya
devam etmektedir. İskeçe EKAB’ındaki
eksiklikler, özellikle ilimizin uzak
bölgelerinde yaşayanların sağlık ve
güvenliğini tehlikeye atmaya devam
etmektedir. İskeçe’nin hak ettiği acil
hastane öncesi bakım sistemine
kavuşması için acil ve esaslı çözümler
talep etmeye devam edeceğimi belirtmek
istiyorum.” ifadelerini kullandı. 

Burhan Baran: “Haksız ve temelsiz suçlamalarla yargılanmış ve
hakkımda hapis cezası verilmiştir. Davanın seyrine bakıldığında,
kamuoyu ve hukuk camiasında gerekçelerden çok siyasi bir karar
olduğu yönünde ciddi şüpheler bulunmaktadır.”

Yunan Parlamentosu, 12 Şubat Çarşamba
günü yapılan dördüncü tur oylamada
Konstantinos Tasulas’ı ülkenin yeni
Cumhurbaşkanı olarak seçti. 274
milletvekilinin katıldığı oylamada, eski
Parlamento Başkanı Tasulas 160 oy alarak
göreve seçildi.

Diğer adaylardan Tasos Yanniçis 34, Luka
Kaçeli 29, Kostas Kiriaku ise 14 oy aldı. 39
milletvekili “çekimser” oy kullanırken, 24
milletvekili ise oylamaya katılmadı.

Parlamentoda daha önce gerçekleştirilen üç
oylamada da Tasulas 160 oy almış ancak
anayasal çoğunluk olan 200 ve 180 oya
ulaşamamıştı. Dördüncü turda ise salt
çoğunluk (151) yeterli olduğu için seçimi
kazandı.

Tasulas, Yeni Demokrasi Partisinin 156
milletvekilinin yanı sıra bağımsız
milletvekillerinden Antonis Samaras, Marios
Salmas, Haralambos Kaçivardas ve Pavlos
Sarakis’in oylarıyla seçildi.

Luka Katseli, SİRİZA partisinin 26
milletvekilinin yanı sıra bağımsız
milletvekillerinden Athina Linu, Yiannis

Sarakiotis ve Areti Papaioannu’nun oylarını
aldı.

Tasos Yanniçis ise PASOK’un 31
milletvekilinin yanı sıra bağımsız
milletvekillerinden Burhan Baran, Rania
Thraskia ve Petros Pappas’ın desteğini aldı.

Kostas Kiriaku’yu ise Niki partisinin 10
milletvekili ve Spartalılar (Spartiates)
grubundan bağımsız milletvekilleri destekledi.

Oylamada KKE’nin 21, Yunan Çözümü’nün
(Elliniki Lisi) 11, Spartalılar’ın 5 milletvekili ve
iki bağımsız milletvekili “çekimser” oy
kullandı.

Oylamaya katılmayan 24 milletvekili
arasında Yeni Sol (Nea Aristera) partisinin 11,
Özgürlük Yolunun (Plefsi Eleftherias) 6,
Demokrasi Hareketi (Kinima Dimokratias)
üyesi 6 bağımsız milletvekili ve SİRİZA’dan
bağımsız olan Evangelos Apostolakis yer aldı.

Özgürlük Yolu lideri Zoi Konstantopulu, oy
kullanırken “örtbas etmeye hayır” diyerek sol
yumruğunu kaldırdı. Ancak bu ifade oy olarak
kaydedilmedi.

Cumhurbaşkanı Katerina Sakellaropulu’nun
görev süresi 13 Mart’ta sona eriyor.

Tasulas, Yunanistan’ın 9. Cumhurbaşkanı oldu

SEVATH
satıldı

YILLARDIR atıl durumda olan
SEVATH salça fabrikasının arazisi,
yapılan açık artırma sonucunda
satıldı. SEVATH, 6 Şubat’ta
gerçekleşen satış ihalesinde 1.000.001
euroya el değiştirdi.

SEVATH, 1975 yılında İskeçe’de
meyve ve sebze işleme üzerine
kurulmuş ancak 2009’da iflas etmişti.
Açık artırma daha önce üç kez alıcı
çıkmadığı için iptal edilmiş, son
satışta ise başlangıç fiyatı 1 milyon
euro olarak belirlenmişti.

Arazinin toplam büyüklüğü
yaklaşık 195.000 metrekare olup
İskeçe’nin 8 km dışında, Bulustra
(Avdira) Belediyesine bağlı Misvaklı
bölgesinde yer alıyor. Üzerinde, 1976-
1985 yılları arasında inşa edilmiş eski
sanayi tesisleri bulunuyor.

Yerel basında yer alan haberlere
göre, SEVATH’ın yeni sahibi Saranti
Kardeşler oldu. Daha önce Rodopi Süt
Fabrikasını satın alarak yatırım yapan
Saranti Kardeşler’in yeni aldıkları
SEVATH arazisini nasıl
değerlendirecekleri henüz
kesinleşmedi. Ancak kulislerde
alışveriş merkezi, güneş enerjisi
santrali veya otel projesi gibi
olasılıklar konuşuluyor.

"Bu dava, hukuka gölge düşüren
bir leke olarak tarihe geçti"
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Karacaoğlan davası ertelendi

RODOP ili Kozlukebir
Belediyesine bağlı Karacaoğlan
köyünde, cami avlusuna parke
taşı döşedikleri gerekçesiyle
Mütevelli Heyeti Başkanı
Mehmet Ahmet ve yardıma
gelen dört kişinin yargılandığı
dava 16 Aralık 2025’e ertelendi. 

24 Şubat Pazartesi günü
Gümülcine Adliyesindeki
duruşmaya yargılanan
soydaşlara destek vermek üzere
çok sayıda azınlık temsilcisi ve
soydaş da katıldı.

Cami avlusuna parke taşı
döşeme işleminin izne tabi
olduğu gerekçesiyle polis
tarafından gözaltına alınıp bir
gece nezarette tutulan ve ertesi
gün elleri kelepçeli şekilde
adliyeye getirilen soydaşların
yargılandığı duruşma, Rodop
Asliye Ceza Mahkemesinde
görüldü.

Duruşma sonrasında
gazetecilere bilgi veren sanık
soydaşların avukatı İlker
Çavuşoğlu, “Rodop Asliye Ceza
Mahkemesi nezdinde
Karacaoğlan Camiinde
gerçekleştirilen çalışmalarla
ilgili dava bugün görüldü.
Duruşma, savcının ve hakimin
ortak kararıyla 16 Aralık 2025
tarihine ertelendi. Davanın
hukuki olarak takibindeyiz.
Bugün bizimle birlikte olan,
destek sunan köy halkına ve
soydaşlarımıza çok teşekkür
ediyoruz.” İfadelerini kullandı. 

Karacaoğlan Mütevelli Heyeti
Başkanı Mehmet Ahmet ve
diğer dört soydaşın yargılandığı
Gümülcine Adliyesindeki
duruşmaya gelenler arasında
Rodop Milletvekili Özgür
Ferhat, Kozlukebir Belediye
Başkanı Erdem Hüseyin,
Yassıköy Belediye Başkanı
Caner İmam, DEB Partisi Genel
Başkanı Çiğdem Asafoğlu, Batı
Trakya Azınlığı Yüksek
Tahsilliler Derneği Başkanı
Hüseyin Baltacı, İskeçe Türk
Birliği Başkanı Ozan
Ahmetoğlu, Gümülcine Türk
Gençler Birliği Başkanı Sedat
Hasan, Batı Trakya Türk

Öğretmenler Birliği Başkanı
Aydın Ahmet, Azınlık Okulları
Encümenler Birliği Başkanı
Mehmet Duban, Kozlukebir
Belediyesi Muhalefet Listesi
Başkanı Tarkan Multaza,
BAKEŞ Genel Müdürü Pervin
Hayrullah, Karacaoğlan
köyünden soydaşlar ve azınlık
kurumlarından yönetici ve
temsilciler yer aldı.  

Hatırlanacağı üzere, Rodop
iline bağlı Karacaoğlan köyü
camisinin bahçesine izinsiz
parke taşı döşendiği
gerekçesiyle beş kişi polis
tarafından gözaltına alınarak
önce Sirkeli Polis Karakolu’na
götürülmüştü. Ardından
Gümülcine’ye sevk edilen
şahıslar, 13 Şubat Perşembe
günü gerçekleşen olayın
ardından bir gece nezarette
tutulmuş, 14 Şubat Cuma günü
mahkemeye çıkarıldıktan sonra
serbest bırakılmıştı. Soydaşların
mahkemeye kelepçeli bir
şekilde getirilmesi ise dikkat
çekmişti. Olay, azınlık arasında
tepkiye yol açmıştı.

MİLLETVEKİLİ ÖZGÜR
FERHAT KARACAOĞLAN
KÖYÜNÜ ZİYARET ETTİ
Bu arada Rodop Yeni Sol
Milletvekili Özgür Ferhat, 14
Şubat Cuma günü Karacaoğlan
köyünü ziyaret ederek,
soydaşlarla bir araya geldi ve
köy camiinde Cuma namazı
kıldı. 

Namaz sonrası köy halkı ile
bir araya gelen Ferhat, yaşanan
sorunlar hakkında istişarede
bulundu. Bölgedeki gelişmeleri
yakından takip ettiğini belirten
Ferhat, kurumsal yetkileri
dahilinde olası sıkıntıların
önüne geçmek için inisiyatif
aldığını ifade etti. Milletvekili
Ferhat, bölge ve azınlık
toplumunun siyasi temsilcisi
olarak toplumsal birlikteliğin ve
azınlık değerlerinin her zaman
öncelikleri arasında yer aldığını
vurguladı.

Milletvekili Ferhat, “Burada
yaşayan azınlık üyesi bireyler

olarak bölgemize ve ülkemize
her zaman hizmet ettik, bundan
sonra da hizmet etmeye devam
edeceğimizden kimsenin
şüphesi olmasın. Bizler,
demokrasinin ve adaletin
hakim olduğuna inandığımız
bir ülkede azınlık değerlerimize
her zaman saygı gösterilmesini
bekliyor, azınlığımızı yakından
ilgilendiren ve toplumumuzu
rencide edebilecek konularda
yetkili ve kurumsal
yöneticilerden sağduyulu ve
insani davranışlar
sergilemelerini arzuluyoruz.”
dedi.

KOZLUKEBİR BELEDİYE
BAŞKANI ERDEM 
HÜSEYİN’İ ZİYARET
Öte yandan Karacaoğlan
Mütevelli Heyeti, 19 Şubat
Çarşamba günü Kozlukebir
Belediye Başkanı Erdem
Hüseyin’i makamında ziyaret
etti. Gerçekleşen görüşmede
güncel konuların ele alındığı
belirtildi. Ziyaret sırasında
Karacaoğlan köyünden
belediye meclis üyesi Nusret
Aren ve belediye başkan
danışmanı Serkan Bekir de
hazır bulundu.

Cami avlusuna parke taşı döşedikleri
gerekçesiyle beş kişinin yargılandığı
dava 16 Aralık 2025’e kaldı.
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İSKEÇE MÜFTÜ YARDIMCISI

Gençlerimiz gözbebeğimizdir

Y üce Allah dünya
âleminde en üstün
varlık olarak insanı

yarattı. Ona sayısız nimetler
bahşetti ve onu sorumlu kıldı.
Sorumluluk bilincinin canlı
tutulması için de bir takım
vazifeler yüklemiştir. İşte insan
bu dünyada nereden ve ne için
geldiğini, nereye gideceğini bu
sayede öğrenmiş olur. Böyle
olunca da rahat ve huzurlu bir
hayat geçirir. 

İnsan hayatının en güzel ve
etkili olduğu üretken dönem
“Gençlik çağı”dır. Bu dönem
Yüce Mevlâ’nın bize sunduğu
nimetlerden olup,
değerlendirilmesi gereken
önemli bir fırsat dilimidir.
Nitekim konumuzla ilgili olarak
Peygamber Efendimiz (s.a.s.),
yaşlılık gelmeden önce
gençliğimizin kıymetini
bilmemizi istemiştir. 

Hadiseye ibadet açısından
baktığımızda, gençlikte yapılan
ibadet bundan alınan zevk ve
sevap hiç şüphe yok ki yaşlılık
döneminde yapılan ibadet ve
alınan zevk ve sevapların aynı
olması mümkün değildir.

Gelecek ve dünyevi yönüyle
bakıldığında ise, geleceğini
garanti altına almak isteyen
milletler, gençlerini
önemsemekte ve kendi kültür
ve değerleri doğrultusunda
onları yetiştirmeye büyük özen
vermektedirler. Çünkü başka bir
çıkar yol yoktur.
Gençlik, temiz bir toplumun ve
sağlıklı bir milletin önemli bir
unsurudur. Toplumların
yaşadığı güzelliklerin arkasında
gençliğin olumlu davranışların
bulunduğu gibi, tersi olumsuz
davranışların altında ise, ihmal
edilmiş gençlerin olduğu
maalesef acı bir gerçektir.
Gençlik geleceğimizdir. Fert
olarak millet olarak şu an sahip
olunan maddi ve manevi
değerlerin tamamı yarın
gençlere bırakılacaktır. Bu
gerçekten hareketle, ruh ve
beden yönünden sağlıklı, inanç
ve sorumluluk duygusu taşıyan,
milli ve manevi değerlere bağlı,
idealleri olan, Batı Trakya
sevdalısı gençlerin yetiştirilmesi
en önemli görevimiz olmalıdır. 

İslam dini, gençlerin ilim, hür
düşünce ve bağımsız teşebbüs
kabiliyeti ile yetiştirilmeleri
hususunda başta ana baba,
eğitimci ve topluma büyük
görevler yüklemektedir. Aksi
durumlarda gençlerimiz alkol,
kumar, uyuşturucu bağımlılığı,
yanlış işler ve sapık inançlara
yönelmeleri kaçınılmazdır.
Ayrıca genel ahlak kurallarının
hiçe sayılması ve Müslüman
Türk gençliğine asla
yakışmayan davranışların
sergilenmesi düşündürücü ve
bir o kadar da üzücüdür. 

Gençlik, toplumun
gözbebeğidir. Bu nedenle inanç
ve kültürümüze uymayan
davranışlardan gençliğimizi
kurtarıp, ilime, araştırmaya,
üretmeye, gelecek için projeler
oluşturmaya yönlendirmeliyiz.
Bu bağlamda gençleri anlamak,
onları önemsemek ve onlara
değer vermek gerekir. Ayrıca
fikir, sanat, spor ve sosyal
aktivitelere yönlendirmek
gerekir. 

İşte böyle yetişen gençlik;
Allah’ın ismini zikredip
“Bismillah” diyerek işine
başlar. Allah’ın hoşnutluğunu
kazanmak için, her türlü
kötülüklerden uzak olur.
Kötülüklerden alıkoyan
namazını kılar. Ramazan ayında
orucunu tutar. Topluma hizmeti
kutsal sayar. Kimseyi aldatmaz.
Peygamberimiz (s.a.v.)’in
ahlakını örnek alır. İlme önem
verir. Tarihine, kültürüne, dini
ve milli değerlerine sahip çıkar.
Sevgi ve kardeşlik timsalidir. Bu
gençliğin yegane düsturu;
iman, ibadet, ahlâk, ilim,
hoşgörü ve adalettir. Gayesi de
yalnız “Allah rızasını”
kazanmaktır. İşte bu vasıfları
taşıyan bir gençliği
yetiştirmedikçe, kesinlikle
bilelim ki, onları yok etmek için
kurulan tuzaklara düşmekten
kurtaramayacağız. Böylece hem
bu dünyada, hem Ahirette
huzurumuz olmayacaktır.  Şu
İlâhi emre hepimiz kulak
verelim:

“Ey iman edenler, gerek
kendinizi ve gerekse evlât ve
ailenizi öyle bir ateşten koruyun
ki, onun yakacağı insanlar ve
taşlardır.” (Tahrim: 6)

DİN VE TOPLUM

Ahmet HRALOGLU“İmam Amca” son 
yolculuğuna uğurlandı

HALK arasında “imam amca” olarak bilinen
din görevlisi Hüseyin Molla Hasan, 8 Şubat
Cumartesi günü köyü Uysallı’da son yolculuğuna
uğurlandı. 5 Şubat Çarşamba günü Almanya’da
vefat eden Hüseyin Molla Hasan 93 yaşındaydı. 

Uzun yıllar Uysallı imamı ve mütevelli heyeti
üyesi olarak görev yapan Hüseyin Molla Hasan,
toplum meseleleriyle yakından ilgilenen ve halk

arasında sevilen bir şahsiyetti. 
Azınlık arasında  “imam amca” olarak tanınan

Hüseyin Molla Hasan, son dönemlerde sağlık
sorunları nedeniyle Almanya’da oğlunun
yanında kalıyordu. Üç çocuk babası olan Molla
Hasan 1932 doğumluydu. Hüseyin Molla
Hasan’ın cenazesi Almanya’dan getirildikten
sonra köyü Uysallı’da toprağa verildi. 

25 Şubat 2025

İTB’li gençler kandil için
esnafa pide dağıttı

İSKEÇE Türk Birliği (İTB) Gençlik Kolu, Berat
Kandili dolayısıyla 14 Şubat Cuma günü, İskeçe
şehir merkezindeki Türk azınlık esnafına pide
dağıtarak kandilini kutladı.

Gençler, topladıkları bağışlarla toplamda 260
pide dağıttı. Azınlık esnafı da gençlerin bu anlamlı
hareketini takdirle karşıladı.

İTB Gençlik Kolu üyeleri İskeçe’de yaşayan ve
yardıma muhtaç olan bazı soydaşlara da pide
ulaştırdı. Yoldan geçen vatandaşlar ile çevrede
bulunan yaşlılara da pide verildi.

İTB Genclik Kolu Sorumlusu Önder Şabanoğlu
etkinliğie katkıda bulunan İskece Turk Birliği
Başkanı Ozan Ahmetoğlu ve dernek yöneticileri,
İTB Kadınlar Kolu, İskeçe Müftüsü Mustafa
Trampa, Mustafçova Belediye Başkanı Ahmet Kurt
ve maddi destekte bulunan velilere teşekkür etti.
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İNGİLTERE’de Doğu Anglia
Üniversitesi liderliğinde yapılan
ve halk sağlığı alanında saygın
bir yeri olan The Lancet Public
Health dergisinde yayımlanan
bir araştırmaya göre, Avrupa’da
yaşam süresindeki artış
2011’den sonra yavaşladı.
Araştırma, beslenme
alışkanlıkları, fiziksel
hareketsizlik, obezite ve Covid-
19 pandemisinin bu
yavaşlamada önemli rol
oynadığını ortaya koydu.

Çalışmada, Global Burden of
Disease 2021 verileri analiz
edilerek 1990-2011, 2011-2019 ve
2019-2021 dönemleri
karşılaştırıldı. 1990-2011 yılları
arasında kardiyovasküler

hastalıklar ve kanserden
ölümlerin azalması, yaşam
süresini önemli ölçüde artırdı.
Ancak 2011’den sonra bu
iyileşme yavaşladı.

2011-2019 döneminde
özellikle kalp-damar
hastalıkları, yüksek tansiyon,
yüksek kolesterol ve obezite
kaynaklı ölümler, yaşam
süresinin artış hızını düşürdü.
2019-2021 yılları arasında ise
Covid-19 pandemisi, yaşam
süresinde doğrudan bir
azalmaya neden oldu.

İNGİLTERE VE
YUNANİSTAN’DA 
EN BÜYÜK DÜŞÜŞ
Araştırmada Avusturya,

Belçika, Danimarka,
Finlandiya, Fransa, Almanya,
Yunanistan, İzlanda, İrlanda,
İtalya, Lüksemburg, Hollanda,
Norveç, Portekiz, İspanya,
İsveç, İngiltere, Kuzey İrlanda,
İskoçya ve Galler olmak üzere
20 Avrupa ülkesi incelendi.

İngiltere, yaşam süresindeki
en büyük yavaşlamayı
yaşarken, en büyük
düşüşlerden biri de
Yunanistan’da görüldü.
Yunanistan’da Covid-19’un yanı
sıra kanser kaynaklı ölümler de
yaşam süresini olumsuz
etkiledi.

Buna karşılık, Norveç,
İzlanda, İsveç, Danimarka ve
Belçika gibi ülkeler, devlet
destekli sağlık politikaları
sayesinde yaşam süresindeki
düşüşü sınırlandırmayı başardı.

Araştırmayı yöneten
University of East Anglia Tıp
Fakültesi’nden Prof. Nick Steel,
“Uzun ömürlülüğün doğal
sınırına ulaşmış değiliz”
diyerek, genç yaşlardan itibaren
sağlıklı yaşam tarzına öncelik
verilmesi gerektiğini vurguladı.

Uzmanlar, hükümetlerin
halk sağlığı politikalarına
yatırım yapmasının hayati
önem taşıdığını belirtiyor.

Beslenme, egzersiz eksikliği ve Covid, 
Avrupalıların ömrünü kısaltıyor

ABD’nin Dedeağaç’taki üssünü
kapatacağı iddia edildi

ABD Başkanı Donald Trump’ın,
Dedeağaç’taki Amerikan üssünü
kapatma kararı aldığı iddia edildi.

Dimokratia gazetesinin manşetten
duyurduğu habere göre, ABD hükümeti,
Dedeağaç üssünün faaliyetlerine devam
etmesinin gerekliliği konusunda acil bir
inceleme yapılmasını emretti.

Haberde, Dedeağaç’taki Amerikan
üssünün kapatılmasının, Ankara’yı
fazlasıyla memnun edeceği ve
konumunu güçlendireceği belirtildi.
Erdoğan hükümetinin, Dedeağaç
üssünün faaliyetlerinden duyduğu
rahatsızlığı defalarca dile getirdiği ve
üssün kapatılmasını talep ettiği de
kaydedildi. 

Ukrayna’daki savaşın sona ermesiyle
birlikte söz konusu üssün artık gerekli
görülmeyerek kapatılabileceği öne
sürülen haberde, “Üssün kapatılması,
Türkiye’nin Boğazlar üzerindeki etkisini
güçlendirecek ve Ankara’nın bölgede
giriş çıkışları kontrol etme yetkisini
artıracak.” ifadeleri yer aldı.

Haberde, ABD’nin NATO’dan çekilme
ihtimalinin de Yunanistan’ın stratejik
planlamalarını etkileyebileceği
kaydedildi.

KATHİMERİNİ’NİN
DEĞERLENDİRMESİ
Öte yandan, Kathimerini gazetesinde yer
alan "Ukrayna meselesinde Atina’nın
endişesi" başlıklı değerlendirmede,
Ukrayna’daki savaşın sona ermesinin bir
dizi yan sonuçları  olabileceği belirtildi.

Yaklaşık üç yıldır Dedeağaç
Limanı’nın NATO’nun doğu kanadına ve

Ukrayna’ya gidecek NATO askerleri ve
silahlarının geçiş noktası olarak
kullanıldığının hatırlatıldığı
değerlendirmede, savaşın sona
ermesiyle bu limanın öneminin de
azalabileceği kaydedildi.

Değerlendirmede, "Her ne kadar
Amerikalılar Dedeağaç üzerinde yeni
yatırım planları yapsa da, Ukrayna’ya
yönelik düşmanca tavırların sona

ermesi, NATO’nun doğu kanadının
desteklenmesinde limanın önemini
azaltır mı sorusunu beraberinde
getiriyor." ifadesi yer aldı.

Türkiye’nin Kıbrıs meselesinde iki
devletli çözümden yana olduğu
hatırlatılan değerlendirmede, Ukrayna
sınırlarının yeniden çizilmesine de
Atina’nın mesafeli yaklaşacağı ifade
edildi.

Ferhat – Polakis 
görüşmesi 
siyasi kulisleri 
hareketlendirdi

RODOP Yeni Sol Milletvekili Özgür Ferhat, SİRİZA Milletvekili
ve son seçimlerde başkan adayı olan Pavlos Polakis ile mecliste
bir araya geldi. Görüşme, “Özgür Ferhat SİRİZA’ya mı dönüyor?”
sorusunu da gündeme getirdi.

Polakis’in görüşmeye ilişkin sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşım büyük yankı uyandırdı. Polakis, meclis kantininde
Özgür Ferhat’la gerçekleştirdiği görüşmeden bir fotoğraf
paylaştığı gönderisinde şu ifadeleri kullandı: “Bugün Mecliste,
meslektaşım, dostum ve yoldaşım, Rodop Milletvekili Özgür
Ferhat ile bir araya geldik. Kendisiyle bölgesindeki sağlık
merkezleri ve hastanelerde yaşanan sorunları ele aldık.”

Polakis’in sosyal medyada yaptığı paylaşımın altına çok
sayıda yorum yapılırken, siyasi kulislerde “Özgür Ferhat
SİRİZA’ya mı dönüyor?” sorusu akıllara geldi.
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Batı Trakya Fenerbahçeliler
Derneğinin duruşması görüldü

BATI Trakya Fenerbahçeliler
Derneğinin kapatma davasına
yönelik itiraz duruşması, 21
Şubat Cuma günü Trakya Tek
Hakimli İstinaf Mahkemesinde
gerçekleştirildi.

Batı Trakya Fenerbahçeliler
Derneği Başkanı Mümin Hasan
mahkemede yaptığı
açıklamada,, “Ne amaçlarla
hayallerle yola çıktık. Şu an
olduğumuz yere bakın. Bugün,
kapatma davasına ettiğimiz
itirazın görüşülmesi için
buradaydık. Sonucun olumlu
olacağına inanıyorum, en
azından inanmak istiyorum.”
ifadelerini kullandı.

Mümin Hasan, Batı Trakya
Türk Azınlığı kurum
başkanlarına, üyelerine ve
destekçilerine teşekkür ederek,
“Bugün işini gücünü bırakıp
bizim yanımızda olan herkese
teşekkür ediyorum. Avukatımız
Sayın İlker Çavuşoğlu’na
davamızın ilk gününden
bugüne kadar bizi savunmak

için vermiş olduğu emeklerden
dolayı teşekkür ederim.” dedi.

Derneğin Avukatı İlker
Çavuşoğlu da yaptığı
açıklamada, “Tek Hakimli
Trakya İstinaf mahkemesi

nezdinde Batı Trakya
Fenerbahçeliler Derneği
dosyasını sunmuştur.
Duruşmada savcı hazır
bulunmuştur. Dosyamız
mahkeme tarafınca incelenip

tahmin ediyorum makul bir
zamanda karar açıklanacaktır.”
ifadelerini kullandı.

Mahkemenin nihai kararını
önümüzdeki günlerde
açıklaması bekleniyor.

PREMİER Lig lideri Liverpool,
deplasmanda son şampiyon
Manchester City'yi Muhammed
Salah ve Dominik Szoboszlai'nin
golleriyle 2-0 mağlup etti.

Bu sezon üst düzey
performansını sürdüren Salah,
tüm kulvarlarda 38 maçta 30 gol
ve 21 asiste ulaştı. Ligde 11 maçta
hem gol hem asist katkısı veren
Salah, Lionel Messi'nin
LaLiga'da bu performansı
gösterdiği 2014-2015 sezonundan
beri Avrupa'nın 5 büyük liginde
aynı sezon bunu başaran ikinci
oyuncu oldu.

Zirve takipçilerinden Arsenal,
West Ham United'a 1-0 mağlup
oldu ve evindeki ilk yenilgisini
yaşadı.

Newcastle United ise sezonun
sürpriz takımı Nottingham
Forest'ı ağırladığı mücadeleden
4-3 galip ayrıldı.

Ligin 26. haftasında
Liverpool, 64 puan ve maç
fazlasıyla liderliğini sürdürdü.
Liverpool'un ardından Arsenal
53, Nottingham Forest 47,
Manchester City ve Newcastle
United 44'er puanla sıralandı.

Muslera'nın yerine 1
numaralı aday 
belli oldu
Galatasaray'da Fernando
Muslera'nın alternatifi için
çalışmalar sürüyor. Sarı-
kırmızılılarda son olarak
gündeme yıldız isimler
gelirken Uruguaylı file
bekçisinin yerine 1 numaralı
aday belli oldu.
Sezon sonunda sözleşmesi
bitecek olan Fernando
Muslera'nın yerine çok kaliteli
bir kaleci arayan Galatasaray
üç isim üzerinde yoğunlaştı.
Lyon'un 27 yaşındaki
Brezilyalı file bekçisi Lucas
Perri, listenin ilk sırasında yer
alıyor.

SÜPER Lig'de son 2 sezondur gösterdiği performansla
dikkatleri üzerine çeken Gedson Fernandes için Beşiktaş
Başkanı Serdal Adalı, Portekizli futbolcunun yüzde 50 bonservisi
için Benfica ile görüşme yapmıştı. Adalı Gedson'un
bonservisinin kalanını almak için operasyon başlattı.

Başkan Serdal Adalı ve teknik direktör Ole Gunnar Solskjaer
yönetiminde yeni bir yapılanma içerisine giren Beşiktaş,
kadronun en değerli isimlerindin biri olan Gedson Fernandes'in
bonservisinin tamamını almak için harekete geçti.

Siyah beyazlılar özellikle ara transferde Rus kulüplerinin
transferi için ısrarcı olduğu yıldız futbolcunun borservisinin
yüzde 50'sine sahip durumda. Siyah beyazlılar piyasa değeri 17
milyon euro olan ve sözleşmesi 2027'de bitecek olan Gedson'un
diğer yüzde 50 hissesini alabilmek için Portekiz ekibi Benfica ile
pazarlıklara başladı.

Beşiktaş'ta Gedson
Fernandes operasyonu!

Gol krallığı için 
iki Faslı oyuncu
yarışıyor
UEFA Avrupa Ligi son 16 turu
öncesinde organizasyondaki
gol krallığı yarışında iki Faslı
forvet oyuncusu
Olimpiakos’tan Ayoub El
Kaabi ve Fenerbahçe’den
Youssef En-Nesyri ilk iki
sırada yer alıyor.
Avrupa futbolunun kulüp
düzeyindeki iki numaralı
organizasyonu UEFA Avrupa
Ligi’ndeki play-off turu
karşılaşmaları sona erdi.
Fenerbahçe’de, 27 yaşındaki
Faslı golcü Youssef En-Nesyri
de bir gol atarken gol krallığı
yarışında zirve takibini ikinci
sırada sürdürdü. Gol
krallığında ilk sırada
Olimpiakos takımından Ayoub
El Kaabi bulunuyor.
Ayoub El Kaabi
organizasyonda 7 gol
kaydederken, Youssef En-
Nesyri’nin 6 golü bulunuyor.

Liverpool şampiyonluğa yürüyor
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İTB Gençlik Kolu Fotoğraf Yarışması
ödülleri sahiplerini buldu

İSKEÇE Türk Birliği (İTB) Gençlik
Kolu tarafından düzenlenen “Gençlerin
Objektifinden Batı Trakya” konulu
fotoğraf yarışmasının ödül töreni 7 Şubat
Cuma günü gerçekleştirildi.

İTB lokalindeki etkinliğe gençler
yoğun ilgi gösterdi. Etkinliğe katılanlar
İTB Başkanı Ozan Ahmetoğlu, dernek
yöneticileri ve İTB Gençlik Kolu
yöneticileri tarafından karşılandı.

Etkinliğe, Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal ve eşi İlayda
Ünal, İskeçe Müftüsü Mustafa Trampa,
İskeçe Milletvekili Hüseyin Zeybek,
BTAYTD Başkanı Hüseyin Baltacı, DEB
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Bahri
Belço ve yarışmada jüri üyesi olarak yer
alan azınlık basınından bazı temsilciler
katıldı.

Etkinliğin sunuculuğunu İTB Gençlik
Kolu Sorumlusu Önder Şabanoğlu
yaparken, açılış konuşmasını İTB
Başkanı Ozan Ahmetoğlu yaptı.
Ahmetoğlu, İTB olarak 2022 yılında
düzenlenen fotoğraf yarışmasının
ardından bu yıl ikincisini düzenlemenin
mutluluğunu yaşadıklarını ifade etti. İTB
olarak amaçlarının gençleri
yeteneklerini keşfetme konusunda
yardımcı olmak, farklı ilgi alanlarına
yönlendirmek ve gençlere kültür-sanat
etkinliklerini sevdirmek olduğunu
vurguladı.

Türkiye’nin Gümülcine Başkonsolosu
Aykut Ünal da yaptığı konuşmada,
yarışmaya katılan tüm gençleri tebrik
etti. İTB lokalinde farklı dönemlere ait
çok sayıda fotoğraf bulunduğunu ve bu
fotoğrafların her birinin ayrı bir hikayesi
olduğunu söyleyen Başkonsolos Ünal,
“Tüm fotoğraflar bizlere ayrı bir olay,
ayrı bir hikaye, ayrı bir yaşanmışlık
anlatıyor. Sizlerin çektiği fotoğraflar da
öyle. Her fotoğrafınızın anlattığı farklı
şeyler var. Çok güzel fotoğraflar gördüm.
Hepinizi tebrik ediyorum.” ifadelerini
kullandı.

İskeçe Müftüsü Mustafa Trampa,
İskeçe Milletvekili Hüseyin Zeybek ve
Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler
Derneği Başkanı Hüseyin Baltacı da
yaptıkları konuşmalarda İTB’ye ve
Gençlik Koluna teşekkür ederek,
yarışmaya katılan gençleri tebrik etti.

İTB Gençlik Kolu tarafından
düzenlenen yarışmaya 61 genç katıldı.
Fotoğraf yarışmasında dereceye girenler
şunlar:

Birincilik: Hasan Karadayı 
(Lise 2 öğrencisi)
İkincilik: Enes Karadayı 
(Lise 3 öğrencisi)
Üçüncülük: Nergiz Dahil 
(Lise 3 öğrenci)
Jüri Özel Ödülü: Ravza Topçu 
(Lise 2 öğrencisi)

Dereceye giren yarışmacılar ödüllerini
Başkonsolos Ünal, İskeçe Müftüsü
Trampa, İTB Başkanı Ahmetoğlu ve
İskeçe Milletvekili Zeybek’ten aldı.

Fotoğraf yarışmasına katılan tüm
gençlere Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal tarafından

“Gençler için Nutuk” kitabı, İTB
tarafından ise kalem hediye edildi.
Gençlik Kolu Başkanı Mustafa Budur,
kitap ve kalemi tüm Gençlik Kolu adına
Türkiye’nin Gümülcine Başkonsolosu
Aykut Ünal’dan aldı.

“Gençlerin Objektifinden Batı Trakya” konulu
fotoğraf yarışmasında birincilik Hasan Karadayı,
ikincilik Enes Karadayı, üçüncülük Nergiz Dahil,
jüri özel ödülü de Ravza Topçu’nun oldu. 

Batı Trakya Türk Kadın Platformunda görev değişimi
BATI Trakya Türk Kadın Platformunda görev

değişikliği gerçekleşti. Batı Trakya Türk Kadın
Platformu Sözcüsü Sibel Abdullah Hasan, görevi
Gülsüm Hüseyin’e devretti.

Kadın Platformu üyelerinin katıldığı ve 12 Şubat
Çarşamba akşamı gerçekleştirilen etkinlikte, Batı
Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği Kadınlar
Kolu Başkanı Sibel Abdullah Hasan, görevini
Gümülcine Türk Gençler Birliği Kadınlar Kolu
Asbaşkanı Gülsüm Hüseyin’e devretti.

Etkinlikte, Sibel Abdullah Hasan’a çalışmalarından
dolayı plaket verildi. Devir teslim etkinliğine katılan
Türkiye’nin Gümülcine Başkonsolosu Aykut Ünal’ın eşi
İlayda Ünal yaptığı konuşmada, kadın dayanışmasının
önemine vurgu yaptı ve tüm Kadın Platformu üyelerine
iyi dileklerini iletti.
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